
Z á p i s n i c a 

z XI. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 25.3.2024 

 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        
a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na X. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za II. polrok 2023. 

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

5. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kon-
trolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2023. 

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

6. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR na Úrade TSK a prijatých 
opatreniach. 

    Predkladá: Ing. Marek Briestenský – riaditeľ Úradu TSK 

 

7. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a preda-
ja pozemku reg. "C" p. č. 1435/11 k. ú. Trenčianske Mitice 

v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skáca-

lovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie zámeru prenájmu nehnuteľného majetku   
v prospech B. Braun Avitum s.r.o. z dôvodu hodného osobit-

ného zreteľa. 

c) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK -    
pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Trenčianska Turná       

a v k.ú. Hámre s Obcou Trenčianska Turná.  

d) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozem-
koch registra "C" parc. č. 944/1 k. ú. Zamarovce a parc. č. 

742 k. ú. Orechové v prospech Západoslovenskej distri-

bučnej, a. s., Bratislava. 
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e) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 944/1 k. ú. Zamarovce v prospech Ing. 

Miroslava Weissa a Mgr. Slávy Weissovej rod. Grichovej. 

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 562/1 k. ú. Kolačno v prospech Zápa-

doslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 1714 k. ú. Uhrovec v prospech Zápa-

doslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

h) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho samo-
správneho kraja číslo 122/2023 zo dňa 03.07.2023. 

i) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-

skeho samosprávneho kraja do správy Strednej odbornej školy 

obchodu a služieb, Ul. P. Jilemnického 24, Trenčín. 

j) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja do správy Gymnázia, Školská 

234/8, Považská Bystrica. 

k) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK – 
stavby "Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry na hornej 

Nitre: 1. etapa Partizánske - Šimonovany" do správy správcu 

- Správy ciest TSK. 

 

8. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia 
s majetkom TSK. 

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

9. Návrh na schválenie Dodatku č. 9 k Zriaďovacej listine Stred-
nej odbornej školy, T. Vansovej 32, Prievidza, so sídlom T. 

Vansovej 32, 971 01 Prievidza. 

Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

10. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu        

v rámci programu Erasmus+, Kľúčová akcia 1: Vzdelávacia mobi-

lita jednotlivcov, realizovanému Strednou odbornou školou, 

Rastislavova 332, Nováky, so sídlom Rastislavova 332, 972 71 

Nováky. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

 

11. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu "V4 

Generation Mobility Mini-Grant č. 12320037", realizovanému 

Gymnáziom, Komenského 2/1074, Partizánske, so sídlom Komen-

ského 2/1074, 958 01 Partizánske. 

Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

12. Návrh na vyradenie školského zariadenia s názvom Výdajná škol-
ská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej športo-

vej školy, Kožušnícka 2, Trenčín zo siete škôl a školských  

zariadení SR.  

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  
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13. Návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Výdajná škol-

ská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej odbornej 

školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín, do siete škôl a školských 

zariadení SR. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

14. Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Strednej 
priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša, Staničná 4,    

Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 Trenčín. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

15. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci programu cezhraničnej spolupráce 

Interreg VI-A Slovensko-Česko.  

Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - 

Česko s názvom "SMART cezhraničné vzdelávanie", Stredná od-

borná škola Jána Antonína Baťu, Námestie SNP 5, Partizánske.   

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - 

Česko s názvom "Digitálna banka SK-CZ pokusov - Interreg 

2023/2024", Stredná odborná škola Nováky.   

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - 

Česko s názvom "S virtuální výukou bez hranic", Stredná 

priemyselná škola, Bzinská 11, Nové Mesto nad Váhom.    

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - 

Česko s názvom "DigiEdu cezhranične", Stredná priemyselná 

škola, Ul. SNP 413/8, Myjava. 

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o NFP v rámci 
Programu INTERREG Slovensko - Česko s názvom „Zvýšení tech-

nické a odborné kvalifikace žáků v přihraničí v oblasti 

Zlínského a Trenčianského kraje se zaměření na Mechanik    

seřizovač CNC", SOŠ technická, Dubnica n. Váhom. 

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - 

Česko s názvom "Kultúrny most Trenčín-Slavičín", Trenčian-

ske múzeum v Trenčíne. 

 

16. Návrh na vymenovanie člena Výboru pre audit. 
    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž - vedúci Odd. právneho, SM a VO 

 

17. Návrh na menovanie riaditeľa Nemocnice s poliklinikou Považská 
Bystrica, Nemocničná 986, 017 01 Považská Bystrica. 

    Predkladá: PhDr. Elena Štefíková, MPH- vedúca Odboru zdravot.a SP 
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18. Správa o plnení Krajskej koncepcie environmentálnej výchovy, 

vzdelávania a osvety v Trenčianskom samosprávnom kraji do roku 

2030 a Akčný plán Krajskej koncepcie environmentálnej výchovy, 

vzdelávania a osvety v Trenčianskom kraji na roky 2024 - 2026. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

 

19. Informatívna správa o priebehu čerpania grantov v rámci     

environmentálneho grantového programu Zelené oči v roku 2023. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region. rozvoja  

 

20. Diskusia – Rôzne. 
21. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
22. Záver. 
 

 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice         
a programu rokovania). 

   Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pekný deň prajem všetkým tu v budove Trenčianskeho samosprávneho 

kraja (TSK). Dovoľte mi privítať vás na ďalšom Zastupiteľstve TSK. 

Je to v poradí už XI. zasadnutie v tomto volebnom období a chcem 

hneď na začiatku znova pripomenúť, že priebeh aj dnešného rokova-

nia zastupiteľstva môže verejnosť sledovať online a naživo na we-

bovom sídle TSK, ale aj na portáli youtube.com. Záznamy, ako vždy, 

budú potom zverejnené na webovej stránke TSK v sekcii Úradná ta-

buľa/Zasadnutia zastupiteľstva. Myslím si, že všetky body dnešného 

rokovania zastupiteľstva boli zverejnené tak ako majú byť, 

v lehotách, boli prerokované na jednotlivých komisiách. Okrem vás, 

panie poslankyne, páni poslanci, mi dovoľte privítať aj zamestnan-

cov TSK, zástupcov médií, verejnosti, vítam tu aj prednostu Okres-

ného úradu v sídle kraja v Trenčíne, pán prednosta, vitajte. Boli 

tu aj niektorí poslanci Národnej rady SR, ktorí nie sú poslancami 

Zastupiteľstva TSK, tak ak ešte neodišli, tak vítam aj ich.        

A samozrejme aj zástupcov oznamovacích prostriedkov. Médiá ako 

vždy budeme informovať o priebehu a výsledkoch rokovania dnešného 

zastupiteľstva na tlačovom brífingu po skončení.  

Chcem privítať tiež prítomných tlmočníkov, ktorí budú už tradične 

tlmočiť do posunkovej reči, tým chceme sprístupniť priebeh nášho 

rokovania aj pre občanov so zdravotným postihnutím. Dovoľte mi 

privítať aj spoločnosť, ktorá robí vlastne tento online prenos  

rokovania a samozrejme aj záznamy z rokovania. Chcem vás tiež   

informovať, že zápisnica z posledného, teda z predošlého X. zasad-

nutia zastupiteľstva zo dňa 29. januára bola overená a je zverej-

nená na webovej stránke TSK. A dovoľte mi teraz spočítať účasť    

na dnešnom rokovaní. Takže zo 44 poslancov je prítomných 38, os-

pravedlnených poslancov je 5, konkrétne pán poslanec Bielik,  pani 
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poslankyňa Machová, pán poslanec Mora, pán poslanec Smatana, to je 

primátor Bojníc a pán poslanec Panáček. Nevieme ešte, či príde Ši-

mon Žďárský, ak príde, tak ho zaradíme normálne do počtu prítom-

ných poslancov. Takže malo by nás byť 38, o čom sa teda o chvíľu 

aj presvedčíme prezentáciou. Čo sa týka samotného programu a mate-

riálov, zopakujem, ste boli informovaní, informovaná bola aj ve-

rejnosť, boli materiály aj s programom zverejnené v intranetovej 

knižnici TSK v dostatočnom časovom predstihu, ale aj na webovej 

stránke. Pri hlasovaní vo všetkých bodoch budeme vychádzať z návr-

hu uznesení uvedených na každom materiáli. Materiály boli preroko-

vané nielen na zasadnutiach komisií, niektoré komisie zasadali fy-

zicky, niektoré formou per rollam a boli prerokované na zasadnutí 

Rady predsedov 11. marca 2024. Písaním zápisnice z dnešného zasad-

nutia poverujem pani Mgr. Annu Hájkovú, referentku Kancelárie 

predsedu TSK a pre prípad, že nebude fungovať toto naše hlasovacie 

zariadenie, tak za skrutátorov určujem Mgr. Kukučkovú a Mgr. Miku-

šovú. Za overovateľov zápisnice z dnešného XI. zasadnutia navrhu-

jem ako overovateľov Bc. Eduarda Fila, pána poslanca a Ing. Zuzanu 

Máčekovú, poslankyňu Zastupiteľstva TSK. Vidím, že sú tu obaja     

a predtým, než budeme hlasovať o overovateľoch, o programe         

a o ďalších bodoch, tak chcem vás požiadať, panie poslankyne, páni 

poslanci, ktorí ste prítomní, aby ste sa prezentovali. Nech sa pá-

či. Za 38 poslancov, sme to celkom dobre spočítali aj na prezenč-

ke. Ďakujem veľmi pekne a teraz, panie poslankyne, páni poslanci, 

budeme hlasovať o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasad-

nutia, čiže o mojom návrhu za overovateľov: pán poslanec Filo      

a pani poslankyňa Máčeková, nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že overovateľov dnešnej zápisnice sme schválili.  

Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 231 A/2024 

        (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice)    

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz sa pýtam, či niekto z pánov poslankýň, poslancov má záujem 

doplniť, resp. zmeniť návrh programu rokovania dnešného zastupi-

teľstva. Ak nikto, tak budeme hlasovať o návrhu programu tak, ako 

ste ho dostali do vašich schránok a tak, ako bol predložený verej-

nosti. Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, hlasujeme.  

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že program dnešného rokovania sme schválili. Ďakujem 

vám veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 231 B/2024 

       (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice)    
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2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na X. zasadnutí  

Zastupiteľstva TSK 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Môžeme hneď prejsť k bodu číslo 2., ktorým je Správa z kontroly 

plnenia uznesení prijatých na X. zasadnutí Zastupiteľstva TSK, 

ktorú predkladá hlavný kontrolór Pavol Zigo. Nech sa páči, máte 

slovo, pán hlavný kontrolór.   

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem pekne, pán predseda. Vážený pán predseda, pani podpredsed-

níčka, páni podpredsedovia, panie poslankyne, poslanci, kolegyne, 

kolegovia, hostia, novinárska obec. Dovoľte, aby som predniesol 

bod 2. rokovania zastupiteľstva, a to Správu z kontroly plnenia 

uznesenia prijatých na X. zasadnutí zastupiteľstva. Celkovo bolo 

prijatých 20 uznesení, ktoré mali väčšinou formu berie na vedomie 

a schvaľuje. Podstatné, čo tu bolo, 14 uznesení sa týkalo riešenia 

prebytočného majetku, 2 uznesenia boli vo vzťahu k financovaniu   

v rámci programu Erasmus. Čo sa týka ukladacích uznesení, bolo 

prijaté jedno uznesenie, ktoré má sledovací termín, a to je uzne-

senie číslo 913/2022 Návrh na schválenie dokumentu Program hospo-

dárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK na roky 2022 - 2030, kde 

boli prijaté 2 úlohy, a to zabezpečiť monitorovanie a predkladať 

správu Odpočet plnenia Akčného plánu. Termín plnenia bol vyhodno-

tený v plnení Akčného plánu na minulom zastupiteľstve a k ďalšiemu 

bodu ešte nenastal termín plnenia. Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tejto správy v bode 2., otváram diskusiu k bo-

du číslo 2., ak je teda záujem prihlásiť sa do diskusie. Ak nikto, 

tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať     

o návrhu uznesenia tak, ako je predložené k bodu číslo 2.. Nech sa 

páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujme.  

 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 2. v Správe z kontroly plnenia uznesení 

prijatých na X. zasadnutí Zastupiteľstva TSK sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 232/2024 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice) 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Máme bod číslo 3. Slovo pre verejnosť, kde sa 

nám teda prihlásil ako prvý pán Ing. Dušan Šimka, obyvateľ mesta 

Nováky, Trenčianskeho kraja so žiadosťou o vystúpenie v bode Slovo 

pre verejnosť a bude to k problematike Prenájom autobusovej stani-

ce v meste Nováky a k problematike zdravotníckych služieb v Poli-

klinike Nováky a k problematike zakúpenia moderného röntgenu      
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z rozpočtu TSK do priestorov Polikliniky Nováky. Pán Šimka, popro-

sil by som, ak by sme mohli to nejakým spôsobom to nezdržovať, 

nech sa páči a samozrejme, do Slova pre verejnosť sa nám ešte na-

hlásil aj pán súčasný primátor Adamec, ktorý je tu tiež, ktorému 

tiež dáme slovo. Ja chcem ešte predtým teda, než vystúpia obidva-

ja, chcem obidvoch požiadať o to, ak sú to veci, ktoré nejakým 

spôsobom nesúvisia s fungovaním TSK, tohto zastupiteľstva, aby ste 

si tie veci a problémy možno riešili u vás, na zastupiteľstve      

v meste Nováky, ale teda keďže sa jedná o prenájom autobusovej 

stanice v meste Nováky a nákup, zakúpenie röntgenu z rozpočtu TSK 

pre Polikliniku Nováky, takže, nech sa páči. Nechcem, aby teda aj 

v budúcnosti aj inými osobami bola zneužívaná pôda Zastupiteľstva 

TSK na vybavovanie si teda možno rôznych účtov, ale nech sa páči, 

pán bývalý primátor Šimka, máte slovo. 

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Ďakujem pekne. Vážený pán predseda, milé dámy, vážení páni. Pri-

hlásil som sa z toho dôvodu, lebo sa to bezprostredne dotýka TSK  

a dokonca rozpočtu TSK. Predpokladám, že na tomto rokovaní, keby 

sa nebolo tomu zabránilo, by ste boli schvaľovali cirka okolo 170 

tis. eur podľa mojich informácií, na prenájom autobusovej stanice 

v meste Nováky. Ako primátor mesta som pôsobil 7 volebných období, 

čiže 28 rokov a uzatvoril som s SAD v roku 2008 zmluvu o prenájme 

autobusovej stanice. Súčasný primátor, ktorý sem prišiel aj 

s prednostom a dali výpoveď hneď, ihneď po svojom nástupe. Dá sa 

povedať 2. januára nastúpili 2023 a 13. januára dali okamžite vý-

poveď SAD, ročnú výpoveď z tohto prenájmu. Povinnosťou primátora, 

keď takto urobil, to bolo 13. januára, 16. januára 2023 bolo roko-

vanie zastupiteľstva, mal informovať, že to spravil, že je výpoveď 

a že bude vypísaná verejná obchodná súťaž. Avšak, primátor Adamec 

to tajil v úzkej súčinnosti s hlavným kontrolórom, ktorý sa na tom 

podieľal a taktiež s viceprimátorom, ktorý dostal do prenájmu túto 

autobusovú stanicu. Čiže ide o to, že celý rok tajili, že dal vý-

poveď, na januárovom, februárovom, marcovom, celý rok až v decem-

bri 12. 12. zvolal primátor mimoriadne rokovanie, kde dal bod Vy-

písanie verejnej obchodnej súťaže na prenájom stanice. Tzv. ná-

stenkový tender, kde to nikde vlastne nebolo zverejnené na webe 

mesta, iba na webe mesta, podľa mojich informácií, s tým, že jedi-

ný, kto o tom vedel, bol viceprimátor Gogola, čo má firmu BoGo 

bus, jediný záujemca, a vyhral túto súťaž. A teraz príde to naj-

lepšie, od 1. 2. 2024 do 31. 12. 2024 to malo byť a údajne zaslal 

svojvoľne firma, pán viceprimátor, SAD Prievidza požiadavku, koľko 

majú platiť za nájom. A tá požiadavka údajne bola okolo 170 tis.  

za 1 rok a viceprimátor, že bude mestu platiť nájom 13 750 eur. 

Čiže toto považujem za veľmi dôležité, aby ste vedeli, aby ľudia 

mali tieto informácie a v prvom rade Trenčiansky samosprávny kraj, 

ktorý by mal vyčleniť túto sumu. Až 2 dni pred rokovaním som zve-

rejnil na youtube, lebo mám svoj kanál pod názvom Dušan Šimka,  

youtubový kanál, kde som bol na autobusovej stanici a všetko som 

to ukázal. Až, teraz si predstavte, prídete na rokovanie sem, máte 

návrh uznesenia, uznesení, tak toto tam bolo, že mesto schvaľuje 

zmluvu s viceprimátorom na prenájom stanice, že on zaplatí mestu 
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13 750 a mesto a on vyinkasuje cca okolo tých 170 tis. eur. Ja som 

si, ja som vyzval pána Gogolu, viceprimátora, aby zverejnil to, čo 

poslal SAD-ke. Odmietol. Čiže je to kamuflované, je to netranspa-

rentné a toto sa deje v meste Nováky celý rok. Ešte musím povedať, 

primátor mesta, ktorý je tu, pán Adamec, je bývalý štátny poli-

cajt, dokonca príslušník NAKA, do 12. 12. 2022 bol príslušníkom 

Národnej kriminálnej agentúry s tým, že vedome na každom jednom 

rokovaní zavádza a klame, vedome o mojej osobe, poškodzuje mi me-

no. A ja mám úplne konkrétny príklad, teraz dám, aby ste si to ma-

li možnosť vypočuť, na rokovaní zastupiteľstva 15. 2. pán primátor 

o mne povedal nasledovné, nech sa páči.  

„Tak pán Dušan Šimka vystupoval pravdepodobne v minulom roku po-

čas... volebného obdobia aj na zastupiteľstve v Prievidzi, kde sa 

prihlásil o slovo, slovo dostal, ale vzhľadom na to, že začal po-

stupovať v nesúlade s rokovacím poriadkom Mesta Prievidza, čo sa 

týka zastupiteľstiev, tak pani primátorka Macháčková ho upozorni-

la, a pán Šimka hneď počúvol, a s prepáčením za výraz – takýto ma-

lý ostal. 

To je nehorázne klamstvo, tento človek asi nie je v poriadku, to 

sa dá dokázať, že som nebol na žiadnom rokovaní v Prievidzi, to je 

neuveriteľné. 

Pán primátor vyzývam vás, aby ste si sadli. Ako som pred chvíľou 

povedal, urážky si nechajte pre svojich rodinných príslušníkov...“ 

Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

59 sekúnd. To som hneď vyskočil. Áno, dobre ste, dobre ste počuli. 

Dámy a páni, toto hovoril ako primátor mesta na rokovaní zastupi-

teľstva o mne. Našťastie, že som tam bol, že som sa hneď ohradil, 

že to je nehorázna lož, tak som si v zmysle zákona o slobodnom 

prístupe k informáciám vyžiadal odpoveď z mesta Prievidza, že či 

som bol na nejakom rokovaní v Prievidzi v minulom roku alebo kedy-

koľvek a dostal som odpoveď v rámci 211, že som na žiadnom rokova-

ní nebol. Občan Ing. Dušan Šimka sa žiadneho rokovania nezúčas-

tnil. Toto je názorná ukážka, toto je klinček po hlavičke konečný, 

že na každom jednom rokovaní primátor klame, verejne, vedome po-

skytuje nepravdivé informácie. A ja, keď reagujem, tak hneď vy-

viesť, ruší rokovanie. Keď zareagujem, že to nie je pravda, to je 

niečo strašné, preto je to TSK, vy nie ste nadriadený orgán, žiad-

ny nadriadený orgán, ale polícia sa obracia na mestá a obce, keď 

som bol primátorom x krát, aby upozorňovali najmä dôchodcov na 

podvodníkov, ktorí robia podvody na ľuďoch. Ja upozorňujem na pod-

vodné konanie súčasného vedenia, primátora a viceprimátora, pred-

nostu a hlavného kontrolóra mesta. Všetko viem dokázať, všetko 

viem dokázať, faktami. Čiže tým chcem povedať... 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Poprosím, pán exkolega, exprimátor, ja mám teda len takú otázku.    

V minulosti teda bola podpísaná zmluva medzi mestom Nováky a SAD-

kou. Koľko SAD-ka platila za ten prenájom mestu Nováky? 

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Tie zmluvy ja tu nemám. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ale však musíš vedieť, keď si bol primátor. 
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Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Samozrejme, bolo to na dohode, áno, bolo to na dohode s SAD, lebo 

tam boli aj ďalšie benefity pre mesto Nováky, o ktorých teraz    

hovoríte. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Dobre, takže teraz nemáš konkrétnu odpoveď. Dobre?  

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Nemám. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

A ešte sa opýtam, myslíš si, že z toho ďalšieho konania, ktoré ste 

robili na meste Nováky, že by mohla TSK vzniknúť nejaká škoda 

sprostredkovane cez náklady SAD-ky v Prievidzi? 

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Takto, SAD robí výkony vo verejnom záujme, čiže predpokladám, že 

SAD by neplatilo to nájomné, ale by to hradil TSK, čiže vy by ste 

museli v rozpočte nájsť túto sumu a uhradiť túto sumu. Čiže toto 

je celá podstata. Ja som ako primátor, vždy, podotýkam 28 rokov, 7 

volebných období, mal záujem na korektných vzťahoch a na tom, aby 

to bolo výhodné pre obidve strany. Tzn. že SAD spadá v tomto prí-

pade pod TSK, čiže tie finančné prostriedky by hradil TSK. Preto 

som tu, preto hovorím o tejto veci, lebo sa vás to bezprostredne 

dotýka. Teraz, dámy a páni, si iba zoberte, kde by ste našli túto 

sumu, takúto sumu, aby ste mohli zaplatiť nájom viceprimátorovi 

mesta, súkromnému podnikateľovi Michalovi Gogolovi. Čiže preto som 

tu, a preto na to upozorňujem verejne. Ešte musím povedať, že som 

zvyknutý, že keď vystúpim, tak na to reaguje primátor, vedome za-

vádza a klame a ja už reagovať nemôžem. Toto sa deje v meste Nová-

ky, toto sa deje, predpokladám, že aj tu bude bez mihnutia oka 

klamať, ak pristúpi sem a bude rozprávať. Všetko, čo rozprávam, ja 

mám, viem preukázať. To nie je, že je to tvrdenie proti tvrdeniu. 

No a ešte úplný záver k tej poliklinike. Mesto Nováky, áno, ja som 

mal na starosti, ja som podával projekty na polikliniku, kde z eu-

rópskych fondov Mestu Nováky bolo schválených cca 800 000 na re-

konštrukciu polikliniky. Tu som stál ako primátor mesta 10. mája 

2021, kde som prosil poslancov a predsedu, aby zakúpili röntgen   

na vysunuté pracovisko v Novákoch za cca 100 000 EUR. Röntgen bol 

zakúpený a mesto o to prišlo. Primátor odstúpil od zmluvy s Minis-

terstvom zdravotníctva a pripravil občanov o rekonštrukciu poli-

kliniky za 800 000 EUR. Čiže v oblasti zdravotníctva v roku 2023 

mesto Nováky prišlo o röntgen za 100 000 a o 800 000 na rekon-

štrukciu polikliniky. Toto sú fakty, toto sú nepriestrelné fakty   

a mňa mrzí, že momentálne toto sa deje v Novákoch, na všetko dop-

lácajú občania. Tak isto sme prišli o ďalšie státisíce v eurofon-

doch, čo odstúpil a iba jedno číslo vám poviem, prosím, a tým kon-

čím. Ako primátor, hovorím to v prvej osobe, som dal spracovať 13 

projektov z fondov Európskej únie a zo štátneho rozpočtu, dotácie 

z ministerstiev, z jednotlivých ministerstiev, áno? Podali sme 13 

projektov a všetkých 13 projektov bolo schválených. Je to takmer 

za 6 000 000 EUR za roky 2019, 2020, 2021, 2022 a súčasný primátor 

a súčasné vedenie odstúpilo od niekoľkých zmlúv, že mesto prišlo   

o státisíce, resp. milióny eur. Toto sa deje, ako občana ma to 
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jednoducho mrzí. A teraz tá poliklinika nie je zrekonštruovaná, je 

pre cca 35 000 obyvateľov, mesto Nováky a 25 okolitých obcí. Nie 

je tam detská lekárka, ktorá teraz odišla, nie je tam chirurg, nie 

je tam urológ, čo odchádzajú, lebo poliklinika nie je zrekonštruo-

vaná a teraz mesto Nováky prichádza o tieto zdravotnícke služby.  

A toto by malo zaujímať aj TSK. Preto som tu vtedy bol a prosil   

a som do dneska vďačný pánovi predsedovi a vtedajším poslancom, že 

to schválili, röntgen sa zakúpil, ale nakoniec nie je v Novákoch, 

ale je v bojnickej nemocnici. A poliklinika chátra a mesto prichá-

dza o tieto služby. Prichádza o zdravotníctvo, prichádza o sociál-

ne veci, prichádza o kultúru, bola dotácia 150 000 na Dom kultúry, 

modernizácia a inovácia Domu kultúry, svojvoľne primátor odstúpil 

od zmluvy. Mesto prišlo o tieto peniaze, o schválené peniaze. Čiže 

preto som trošku aj rozohnený a ospravedlňujem sa, lebo sa ma to 

bezprostredne dotýka ako občana a vtedy ako primátor som všetko 

zabezpečoval. Ďakujem pekne, pán predseda, za moje vystúpenie. Ale 

poprosím, keď ste videli, resp. počuli, ako bez mihnutia oka kla-

mal primátor, že som bol na rokovaní, ako si to môže vymyslieť? To 

je tak, ako keby to bolo, že som prišiel na Mestský úrad a že ne-

jaký konflikt je. Ale tam, kde sa nahráva, zvuková nahrávka roko-

vania zastupiteľstva, obrazová nahrávka, ako je tu a on bez mihnu-

tia oka povie, ako som bol na rokovaní v Prievidzi, ako ma pani 

primátorka zastavila, bol som takýto maličký. No, to hraničí ne-

viem s čím, to je neuveriteľné, ale toto je charakteristika súčas-

ného primátora Branislava Adamca a všetko viem dokázať. Ďakujem 

pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán Šimka, za vystúpenie. Aj s použitím teda zázna-

mu z mobilného telefónu, sme tu už dlho nemali. Ak dovolíte, ja by 

som sa tiež k tomu v krátkosti vyjadril, než dám slovo teda pánovi 

primátorovi Adamcovi, súčasnému primátorovi.  

Začiatkom tohto roka sme mali rokovania s jednotlivými SAD-kami, 

kde teda sme si riešili vstupy do autobusových staníc, však bol 

tam aj pán predseda komisie Stopka a náš právnik, aj riaditeľ úra-

du. Mali sme jednu SAD-ku, druhú SAD-ku zavolanú a riešili sme 

tieto vstupy, že ako to bude teda tento rok a SAD-ka Prievidza nás 

upozornila na to, že by mala platiť, teraz neviem, či od 1. febru-

ára alebo od 1. marca za vstupy do autobusovej stanice Nováky nie-

čo cez viac ako 100 000. Ja už si to nepamätám, či to bolo 120 

alebo 150 000 euro ročne. A my ste sa teda pýtali, že prečo, že 

prečo je to tak? No, že prenajala si stanicu alebo chce si prena-

jať autobusovú stanicu v Novákoch, ktorá patrí teda mestu Nováky 

jedna spoločnosť, ktorá teda chce toľkoto a toľkoto od SAD-ky 

Prievidza za vstupy za rok, lenže to nie je možné a to toľkoto ne-

môže byť, keďže po tie minulé roky, neviem, to bolo možno okolo 

800 euro, alebo koľko to bolo ročne, samozrejme, to bola ešte sta-

rá zmluva. Tak sme kontaktovali pána primátora, ktorý tu je prí-

tomný, že prečo je to teda tak. A z tej zmluvy, vlastne z návrhu, 

z tej zmluvy vyplývalo, sú verejné dokumenty, že tá spoločnosť má 

zaplatiť mestu za tú stanicu, za prenájom tejto autobusovej stani-

ce 15 000 EUR ročne. Tak som zavolal teda pána primátora, že teda 
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ako to je, že ako môžeme my teda cez ekonomicky oprávnené náklady 

platiť, teda daňoví poplatníci a VÚC-ka toľkoto finančných pro-

striedkov cez SAD-ku Prievidza tejto spoločnosti a že teda čo sa 

tam ide robiť atď., atď., keď mesto potom z toho dostane 15 

000 EUR. Tak sme si zavolali na rokovanie aj pána primátora, kto-

rého sme sa teda pýtali na tieto veci a k uskutočneniu tejto zmlu-

vy ani schválenie na zastupiteľstve, tuším v Novákoch, nedošlo. 

Takže takýmto spôsobom sme sa stretli a povedali si, že toto nemô-

že župa platiť cez ekonomicky oprávnené náklady, takéto veľké fi-

nančné prostriedky za vstupy do stanice a do autobusovej stanice  

v Novákoch. Čo sa týka tej druhej, druhého bodu, áno, na požiada-

nie aj pána bývalého primátora, TSK aj vďaka vám, panie poslanky-

ne, páni poslanci, spravil zmenu v rozpočte, kde vyčlenil 100 

000 EUR na nákup nového digitálneho röntgenu, ktorý mal byť inšta-

lovaný cez Nemocnicu s poliklinikou v Bojniciach poliklinike Nová-

ky. Bohužiaľ sa tam nenainštaloval, pretože neboli prispôsobené 

stavebne tie veci, ktoré potrebuje tento nový digitálny röntgen    

a kvôli hospodárnosti atď., aby neboli problémy s Najvyšším kon-

trolným úradom, atď.. Keďže sa nemohol tento digitálny röntgen  

nainštalovať priamo v Novákoch v poliklinike, ktorá nie je teda 

zrekonštruovaná, tak sme pristúpili k tomu, že tento digitálny 

röntgen je využívaný v našej bojnickej nemocnici, teda slúži nie-

len obyvateľom Prievidze, ale určite slúži aj pacientom, ktorí to 

potrebujú  z mesta Nováky. Čiže toľko z mojej strany na objasne-

nie. Dám ešte slovo pánovi predsedovi komisie, Jozefovi Stopkovi  

a potom by som dal slovo pánovi primátorovi Novák, nech sa páči. 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. V podstate, keďže som sa zúčastnil 

všetkých tých rokovaní aj tu na Úrade samosprávneho kraja, aj     

na Mestskom úrade v Novákoch, v podstate to, čo tu odznelo, je ab-

solútna pravda. Chcem ubezpečiť aj kolegyne poslankyne a kolegov 

poslancov, že v prípade, že by mesto Nováky uzavrelo nejakú nájom-

nú zmluvu so spoločnosťou BoGo bus, tak bol som poverený pánom 

predsedom, aby sme našli náhradné riešenia. Tie náhradné riešenia 

sme našli s hlavným dispečerom spoločnosti SAD Prievidza, obišli 

sme si vlastne celé to územie mesta Nováky tak, aby modré autobusy 

na túto autobusovú stanicu jednoducho nechodili. Takže boli vyty-

pované 2-3 autobusové zastávky na ceste I/64. Samozrejme, boli  

tým čiastočne poškodení občania mesta Nováky alebo tí, ktorí cho-

dia do mesta Nováky, ale k plneniu tejto zmluvy z našej strany 

alebo k navýšeniu finančných prostriedkov za vstupy ako ekonomicky 

oprávnených nákladov by určite nedošlo. Z mojej strany všetko.  

Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, že pán poslanec Stopka hovoril aj o tom pláne 

B, o tej alternatíve B, ku ktorej teda nedošlo, chvalabohu. Teraz 

dám slovo v bode číslo 3. pánovi primátorovi Adamcovi, nech sa  

páči. 

Ing. Branislav Adamec (primátor mesta Nováky)  

Dobrý deň prajem všetkým. Vážený pán predseda, pani podpredsedníč- 
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ka, páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne, páni poslanci. 

Ďakujem za slovo. Chcel by som, samozrejme reagovať na to, čo ho-

voril exprimátor Novák, pán Šimka a tak isto v podstate v krát-

kosti sa vyjadriť aj k tomu, čo povedal pred chvíľou pán predseda, 

ako aj pán poslanec Stopka. Ja môžem len potvrdiť tie slová, ktoré 

povedali pred chvíľou pán predseda Baška a pán poslanec Stopka.    

V podstate celá záležitosť okolo autobusovej stanice je v tom du-

chu v Novákoch. Ako ste sa pýtali, pán podpredseda, tie sumy sú 

také, že v roku 2004 boli podpísané 2 nájomné zmluvy za, na prená-

jom tejto jednej stanice, tej hlavnej, ktorá je pri železničnej 

stanici a potom prenájom stanice v Lelovciach v úhrnnej sume 

200 000, v tom čase slovenských korún. Z neznámych dôvodov pre sú-

časné vedenie mesta, lebo v spisových záznamoch nie je nič, že    

z akého dôvodu vlastne bola daná výpoveď k týmto zmluvám, v 2000, 

myslím piatom alebo šiestom je tam korekcia tej zmluvy, ale dôle-

žité je, že v 2008 bola podpísaná jedna nájomná zmluva znovu medzi 

účastníkmi Mesto Nováky a SAD Prievidza s tým, že úhrnná suma    

za prenájom týchto priestorov bola už len 25 000 SK. Prečo to tak 

bolo, naozaj vedenie mesta nevie. Tá zmluva sa nemenila dlhé, dlhé 

roky, po prechode na euro sa to konverzným kurzom prerátalo       

na približnú sumu 830 EUR a túto sumu 830 EUR SAD platila mestu. 

Samozrejme, tak viacerí asi pôsobíte v samosprávach, takže samo-

zrejme mesto hľadalo nejaké také finančné zdroje, už len tá nákla-

dová položka na údržbu stanice bola a je vysoká, preto sa mesto 

rozhodlo: ad 1 vypovedať túto zmluvu s ročnou výpovednou lehotou, 

počas tej celej ročnej výpovednej lehoty spoločnosť SAD sa mestu 

neozvala. Prečo, to ja presne povedať neviem. Treba sa opýtať ľudí 

z SAD. Štandardným spôsobom sa spravila obchodná verejná súťaž, 

bola zverejnená, nešlo o žiaden nástenkový tender, ani nič podob-

né. Čiastočne máličko odbočím, otázka nástenkového tendra a podob-

ne je aj predmetom vyšetrovania, pretože na moju osobu ako štatu-

tára mesta je podávaných veľa trestných oznámení, ako aj podnetov 

na netrestný úsek prokuratúry s tým, že ak sa niekto vyznáte troš-

ku viac v trestnom práve, tak viete, že doposiaľ som nikdy nebol 

vypočutý ako svedok, tzn. nikdy na základe tých trestných oznámení 

ani len nebolo začaté trestné stíhanie. To len tak na okraj.    

Spoločnosť SAD sa do obchodnej verejnej súťaže nezapojila. Nám  

bolo ex post povedané, že nemali ani záujem a následne môžem    

potvrdiť to, čo povedal aj pán predseda Baška, keď sa neskôr zis-

tilo a kontaktovali nás z TSK, že teda aký je tu problém, že je tu 

možná výška vysokej sumy za nájomné, tak presne ako pán predseda 

povedal, celá obchodná verejná súťaž sa zrušila a minimálne       

v trojuholníku Mesto, SAD Prievidza a TSK rokujeme, hľadáme formu 

takú, aby sme do mesta zabezpečili nejaké finančné prostriedky. 

Ešte sa niektoré veci právne dolaďujú a zároveň s tým, že časť 

týchto prostriedkov pôjde aj do investícií na zlepšenie infra-

štruktúry celého chodu autobusovej stanice. To je približne všet-

ko, čo sa týka autobusovej stanice. K tomu, že nastúpili sme 2. 

januára 2023, k tomu sa vyjadrovať nechcem, lebo vie sa to dohľa-

dať, že ustanovený som bol 13. 12. 2022 na posledný možný zákonný 

termín. Nedalo sa ani skôr. Čo sa týka nejakého videa a prezentá-
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cie od pána Šimka, k tomu sa nebudem vyjadrovať, lebo predpokla-

dám, že to bude tiež predmetom nejakého trestného oznámenia z jeho 

strany a pod., ale kto to pozorne počúval, tak hneď by prišiel    

na jednu dôležitú vec, ale ja na to upozorňovať nebudem, a to po-

tom možno niekedy vám tiež môžem vysvetliť, nemám s tým problém.  

A ako hovorím, zatiaľ sa nestalo, netvrdím, že sa to niekedy     

nestane, že by bolo na základe podnetov pána emeritného primátora 

začaté trestné stíhanie. Takže asi takú výpovednú hodnotu do istej 

miery majú jeho slová. Čo sa týka tej kombinácie poliklinika      

a röntgen ako taký, 13. 12. 2022 som teda prevzal funkciu zo záko-

na a bolo tu poznamenané aj pánom predsedom, že neboli spracované 

tie stavebno-technické veci v budove polikliniky a tie mali byť 

spracované do 31. 12. 2022, aby röntgen bol ako tak funkčný. Fakt 

je ten a mali sme sedenie aj tu, na budove TSK, bolo to pár dní 

pred Vianocami 2022. Tomuto stretnutiu, ak sa nemýlim, predsedala 

pani doktorka Štefíková, vedúca Odboru zdravotníctva a vlastne tam 

sme si vydiskutovali celý problém, reálnu situáciu, aká bola. Ja 

nechcem veľmi zdržovať, ale vlastne predstavitelia a zástupcovia 

TSK, ako aj nemocnice, pretože sa tam zúčastnili aj zástupcovia 

nemocnice, jednoznačne zhodnotili, že k Silvestru 2022 v žiadnom 

prípade poliklinika nemôže byť zrekonštruovaná v technických       

a stavebných veciach tak, ako to bolo sľúbené, čiže vlastne v ob-

dobí, keď bolo služobné obdobie predchádzajúceho primátora. Čo sa 

týka, toto je časť v podstate röntgen, aby som vás veľmi nezdržia-

val. Čo sa týka samotnej polikliniky ako takej, áno, zo strany 

mesta bola vypovedaná zmluva s Ministerstvom zdravotníctva, bolo 

to na základe sedenia približne 25., 26. január 2023. Keď som bol 

zavolaný na Ministerstvo zdravotníctva, stretnutiu predsedala pani 

doktorka Nagyová, ak si dobre na meno spomínam, sedeli sme tam 

viacerí a netýkalo sa to len Novák, ale týkalo sa to minimálne 

štyroch samospráv, z toho jedna je v našom kraji určite, ale aj    

v okrese, pretože obdobný problém sa týkal aj obce Chrenovec - 

Brusno. A kolega, starosta Čičmanec, tiež vypovedával zmluvu s mi-

nisterstvom zdravotníctva a to predovšetkým z dôvodov jednak navý-

šených cien tzv. benchmarkov, ale aj z hľadiska toho, že za zhruba 

11 mesiacov sa taká rekonštrukcia nijako nedala spraviť. To mi   

amotní prítomní, ktorí tam boli za Ministerstvo zdravotníctva, keď 

mi povedali celú tú genézu, resp. ja som ju vedel, ale oni mi ju 

objasnili, výberové konanie, kontrola výberového konania a pod., 

až po odovzdanie stavby, že pán primátor, to v žiadnom prípade  

nestihnete. Celý tento problém vznikol z toho, že vlastne zhotovi-

teľ, ktorý vyhral viacero výberových konaní, tak boli pozastavené 

s ním zmluvy a teda toho zhotoviteľa bolo treba minimálne vymeniť. 

Fakt je ale ten, čo sa stalo v Novákoch, že začiatkom novembra 

2022, neviem teraz z hlavy, či to bolo 3., 5. novembra, bola vypo-

vedaná zmluva so zhotoviteľom, ktorý vyhral verejnú súťaž, obsta-

rávanie na zhotovenie celej tej rekonštrukcie nováckej polikliniky 

a keďže to bolo 3. alebo 5. novembra 2022, v tom čase bol primátor 

ešte môj predchodca. Funkciu mi odovzdával 13. 12. 2022. A čo   

robil za tých zhruba 6 týždňov, prečo sa nesnažil vypísať nové vý-

berové konanie, to ja naozaj neviem. Takže tu je veľmi zaujímavý 
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fakt, že približne 13 mesiacov do konca zhotovenia a odovzdania 

stavby, neviem ja sa vyjadriť, či by sa za 13 mesiacov dala alebo 

nedala zrekonštruovať tá poliklinika, ale určite je to podstatne 

kratší časový úsek ako necelých 11 mesiacov, resp. ani nie 13, ale 

14, lebo to bol začiatok novembra. Mne je veľmi ľúto, že do istej 

miery sa tu prepiera určité, s prepáčením za výraz, špinavé prádlo 

mesta. Ja by som bol určite radšej, keby som aj sem nemusel cesto-

vať, lebo práce mám viac než dosť, ale jednoducho na niektoré    

veci, ktoré produkuje aj pán Dušan Šimka, cítim potrebu aspoň raz 

za čas reagovať a keďže vy ako poslanecký zbor rozhodujete o rela-

tívne veľkých finančných prostriedkoch a tak isto, z ktorých by 

mohol mať profit, mohli mať profit aj Nováky ako také, považujem 

si do istej miery za povinnosť, aby som vám to ozrejmil aj z dru-

hej strany mince a v podstate to je to, že ja len potvrdzujem  

slová, ako ste počuli pred mojím vystúpením pána predsedu Bašku 

alebo pána poslanca Stopku. Nebudem vás viac zdržiavať. Ešte možno 

jedna vec. Pán Šimka spomenul, že nie je tam detská lekárka a pod. 

S lekármi, samozrejme, vieme všetci veľmi dobre, nie je problém 

len v okrese, v kraji, v štáte a resp. je aj v štáte celkovo, ale 

pani detská lekárka, ktorá pôsobila na Poliklinike v Novákoch     

a stretol som sa s ňou v januári 2023, čiže ± 3 - 4 týždne       

po ustanovení do funkcie, tak pani doktorka ako prvé, čo mi pove-

dala, keď sme si podali ruku, tak mi hovorí: Pán primátor, ďaku-

jem, že ste ma prijali, že ste ma prijali tak rýchlo po Vašom 

ustanovení. Lebo Váš predchodca, pán primátor Šimka si vyše roka 

na mňa nenašiel čas, aby sme sa spolu stretli. Treba sa opýtať  

pani detskej lekárky, či to potvrdí alebo nie. Z mojej strany asi 

tak všetko, zdržiavať vás nechcem. Ďakujem pekne. 

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Pán predseda, jednu minútu by som poprosil o reakciu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán Šimka, už ste, už ste mali možnosť vystúpiť, vystúpil aj pán 

primátor, ja dám hlasovať, ja dám hlasovať o tomto pánom poslancom 

a poslankyniam, či môžete vystúpiť.  

Ing. Dušan Šimka (bývalý primátor mesta Nováky)  

Jednu minútu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ale nie, ja dám teraz hlasovať poslancom, poslankyniam, či môžete 

vystúpiť na jednu minútu, dobre? Čiže panie poslankyne, páni pos-

lanci, nech sa páči, hlasujeme o tom, že môže ešte pán bývalý pri-

mátor Šimka vystúpiť na jednu minútu, hlasujeme, nech sa páči.  

      

ZA: 15, PROTI: 9, ZDRŽALI SA: 4, NEHLASOVALI: 9, sme neschválili 

udelenie vystúpenia. Ďakujem veľmi pekne.  

            (k uvedenému výsledku hlasovania  

             číslo 4, uznesenie nebolo prijaté) 

 

A ak by som to mohol ja celé teda ukončiť túto debatu, tak,      

zo strany TSK ten digitálny röntgen funguje. Bohužiaľ, nefunguje 

teda v Poliklinike Nováky, to si musíte riešiť Vy u vás v meste    

a s mestským zastupiteľstvom. Funguje v našej nemocnici v Bojni-
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ciach, bol zakúpený, teda je v užívaní a využívajú ho občania hor-

nej Nitry. A čo sa týka, chceli sme vyjsť, samozrejme, aj poslanci 

chceli vyjsť v ústrety, a preto vyčlenili 100 000 EUR v rozpočte, 

aby teda slúžil tento digitálny röntgen v meste Nováky. A čo sa 

týka samotných vstupov na autobusovú stanicu v Novákoch, nedošlo   

k uzatvoreniu tej zmluvy, ktorá by nútila SAD-ku Prievidza platiť 

viac ako 100 000 EUR ročne za vstupy na túto autobusovú stanicu. 

Chcem poďakovať aj SAD-ke Prievidza, aj mojim zamestnancom, aj  

pánovi poslancovi Stopkovi, že sme to takto vyriešili. Čiže tie 

veľké finančné prostriedky, ktoré boli v tej súťaži vyhlásené mes-

tom Nováky, Trenčianska župa nebude platiť. Čiže tým by som aj 

vlastne uzatvoril tieto 2 problematické veci, ktoré sa týkajú,   

alebo dotýkajú samotného mesta Nováky, ale aj rozpočtu TSK. Ďaku-

jem veľmi pekne. To boli dvaja ľudia, ktorí boli prihlásení do bo-

du 3. Slovo pre verejnosť. 

 

 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícii na Úrade   

Trenčianskeho samosprávneho kraja za II. polrok 2023. 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda Trenčianskeho samosprávneho kraja 

Prešli by sme k bodu číslo 4., to je Správa o kontrole vybavovania 

sťažnosti a petícii na Úrade Trenčianskeho samosprávneho kraja   

za II. polrok 2023. Predkladá pán hlavný kontrolór a potom má ešte 

jeden bod číslo 5., to je Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti 

ÚHK TSK za rok 2023. Pán hlavný kontrolór, nech sa páči, uviesť 

bod číslo 4.. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsed-

níčka, páni podpredsedovia, panie poslankyne a poslanci, hostia, 

kolegyne, kolegovia, dovoľte, aby som uviedol bod 4. a to je Sprá-

va o kontrole vybavovania sťažností a petícii. Táto povinnosť   

vyplýva hlavnému kontrolórovi zo zákona a v polročných intervaloch 

predkladám Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií. Táto 

kontrola bola vykonaná za obdobie II. polroku 2023. Celkovo k vy-

bavovaniu sťažností. Za toto obdobie bolo podaných 14 sťažností, 6 

sťažností bolo odložených v dôsledku nesplnenia základných atribú-

tov podanej sťažnosti, väčšinou tieto boli na základe obsahovo 

príslušného odboru riešené ako podnety, 3 podania boli odstúpené 

na ďalšie konanie iným orgánom, vzhľadom k tomu, že TSK nebol    

orgán verejnej správy príslušným na vybavovanie uvedených podaní. 

Jedna sťažnosť bola vyhodnotená ako neopodstatnená vzhľadom k to-

mu, že sa nepotvrdili tvrdenia sťažovateľa, jedna sťažnosť bola 

vyhodnotená ako opodstatnená, táto bola aj riešená v rámci úradu. 

2 podania sú v riešení a budú vyhodnotené v rámci ďalšieho obdobia 

kontrolovaného v rámci ďalšej kontroly, jedno bolo presunuté v sú-

lade so smernicou o sťažnostiach na priame vybavenie oddeleniu 

zdravotníctva a pri kontrole celkovo vybavovania sťažností neboli 

zistené nedostatky, všetky náležitosti a povinnosti zo strany od-
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delenia boli splnené. Čo sa týka petícií, boli zaslané 2, obidve 

boli čiastočné opodstatnené, tzn., že v tej časti čiastočného 

opodstatnenia bolo vyhovené. Jedna sa týkala budovania spomaľova-

čov a druhá vybudovania obchvatu ulice Nozdrkovce. Toľko z mojej 

strany. Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie bodu číslo 4.. Otváram diskusiu   

k bodu číslo 4.. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť do diskusie    

a panie poslankyne, páni poslanci, budeme hlasovať o návrhu uzne-

senia pod bodom číslo 4., nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 1, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5 poslan-

cov. Uznesenie k bodu číslo 4. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 233/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

      tejto zápisnice) 

 

 

5. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontro-
lóra Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2023 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, pán hlavný kontrolór, uviesť bod číslo 5.. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem pekne, budem pokračovať bodom číslo 5. a to je predloženie 

Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023. Tak 

ako v predchádzajúcom bode, aj tento bod bol prerokovaný vo všet-

kých komisiách, ktoré zasadali, či už prezenčne alebo per rollam, 

tak neboli k tomuto materiálu zaslané žiadne pripomienky. Správa  

v podstate vychádza aj z dôvodovej správy, ktorá bola predložená 

na predchádzajúcom zastupiteľstve v súvislosti so schválením odme-

ny hlavného kontrolóra, kde boli v podstate vyhodnotené tie     

základné činnosti a základné povinnosti, ktoré v Správe o činnosti 

boli splnené, tzn. že tak, ako vyplýva povinnosť mať polročne 

schválený plán, tak to aj bolo naplnené aj v rámci výkonu kontroly 

jednotlivých kontrol. Za obdobie I. a II. polroku 2023 bolo celko-

vo zrealizovaných 52 kontrol tak, ako boli schválené v pláne.   

Okrem toho v rámci týchto kontrol boli vykonané aj tematické kon-

troly zamerané hlavne na oblasť vyplývajúcu z povinnosti zo zákona 

a to je, ako som už predniesol v predchádzajúcom bode Správa      

z kontroly plnenia uznesení, kde bolo vykonaných 6 kontrol za rok 

2023. V stanovisku k záverečnému účtu, stanovisku k návrhu rozpoč-

tu a zároveň tým boli aj splnené všetky merateľné ukazovatele sta-

novené v Programovom rozpočte TSK. Čo sa týka nedostatkov, sú    

popísané v tejto správe podrobne a chcel by som len poznamenať, že 

v rámci tých jednotlivých kontrol sa to môže zdať, že sa to opaku-

je tak, ako som tu zaznamenal, avšak treba si uvedomiť, že za tie 

3 roky sú to vždycky iné kontrolované subjekty, vzhľadom k tomu, 
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že ich máme 80 a tie kontrolované subjekty v prevažnej miere aj 

opakujú tieto nedostatky. Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán hlavný kontrolór, za uvedenie bodu číslo 

5. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti ÚHK za rok 2023. Otvá-

ram diskusiu k bodu číslo 5.. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré je pod 

bodom číslo 5.. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 5. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne pán 

hlavný kontrolór, za uvedenie tohto vášho 3. bodu. 

 

U z n e s e n i e  číslo 234/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

      tejto zápisnice) 

 

 

6. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR na Úrade TSK a prijatých 
opatreniach. 

Predkladal: Ing. Marek Briestenský – riaditeľ Úradu TSK 

 

Písomný materiál je prílohou tejto zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 6., a to je ďalšia, a teraz v tomto prípade 

nie správa, ale informácia o výsledku ďalšej kontroly, tentokrát 

externej kontroly vykonanej Najvyšším kontrolným úradom SR na Úra-

de TSK a informácia o prijatých opatreniach z tejto kontroly. 

Predkladá pán riaditeľ úradu, Briestenský. Táto kontrola NKÚ pre-

biehala nielen na Úrade TSK alebo Trenčianskom samosprávnom kraji, 

ale aj v rámci všetkých ďalších 7 samosprávnych krajov. Týkala sa 

vlastne hospodárenia a nakladania s majetkom aj s majetkom hlavne 

teda zdravotníckej infraštruktúry. Takže pán riaditeľ, nech sa  

páči. Tento materiál bol prerokovaný na všetkých komisiách.  

Ing. Marek Briestenský (riaditeľ Úradu TSK)  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, tak nech sa páči, máte slovo, uviesť túto informáciu. 

Ing. Marek Briestenský (riaditeľ Úradu TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, páni vicežupani, panie poslankyne, páni poslanci, ko-

legyne, kolegovia, novinárska obec, hostia. Dovoľte mi, aby som 

predniesol bod číslo 6. rokovania Zastupiteľstva TSK s názvom   

Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR na Úrade TSK a prijatých 

opatreniach. V dňoch od 12.6.2023 až do 7.11.2023 vykonal NKÚ    

na Úrade TSK kontrolnú činnosť. Účelom kontroly bolo preveriť hos-

podárenie s majetkom TSK. Predmetom kontroly bola investičná poli-

tika kraja, nakladanie s majetkom kraja a starostlivosť o majetok 

kraja. Kontrolovaným obdobím bolo obdobie rokov 2020 - 2022,      

v prípade potreby aj súvisiace obdobia. Na základe zistených sku-

točností bol dňa 23. 11. vypracovaný protokol o výsledku kontroly 
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majetku VÚC, ktorý je aj prílohou tohto materiálu. Dňa 4. 12. 2023 

bola spísaná zápisnica o prerokovaní protokolu a výsledku kontro-

ly, v ktorej bol stanovený termín na prijatie opatrení na odstrá-

nenie zistených nedostatkov na deň 15. 1. 2024 a termín na plnenie 

Správy o splnení, resp. plnení prijatých opatrení na odstránenie 

zistených nedostatkov na deň 15. 2. 2024. Na odstránenie nedostat-

kov zistených touto kontrolou boli prijaté 4 opatrenia, prijaté 

opatrenia boli NKÚ Slovenskej republiky doručené v stanovenom ter-

míne a ich obsah tvorí obsah prílohy Informácie o výsledku kontro-

ly NKÚ SR a prijatých opatreniach, ktorý je tiež prílohou tohto 

materiálu. Momentálne v tomto období k dnešnému dňu všetky 4 pri-

jaté opatrenia sa priebežne a trvalo plnia. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu, tejto informácie.   

Ešte dodám, že bolo tam asi jedno odporúčanie ešte, hej, ktoré sa 

teda premieta do Zásad hospodárenia a nakladania, ktoré budú teraz 

teda predložené aj, asi aj schválené zastupiteľstvom. Je pekné, že 

nás teda pochválilo NKÚ, že koľko investujeme do majetku, aj teda 

nemocníc v porovnaní s inými krajmi, ale tiež bolo spomenuté, že 

štát nám nevytvára podmienky, teda tým dvom krajom, Žilinský      

a Trenčiansky kraj na to, aby sme mohli investovať naďalej       

do týchto, do majetku týchto 3 nemocníc. A ja chcem teda zvolať aj 

také monotematické, ako hovorí pán podpredseda Božik, monotematic-

ké zastupiteľstvo, pretože máme nejakú predloženú koncepciu, ako 

riešiť zdravotníctvo, aj ambulantný sektor, aj ústavnú zdravotnú 

starostlivosť. Je nejaká predložená takáto koncepcia a chcem zvo-

lať takéto zastupiteľstvo ešte možno pred tým májovým zastupiteľ-

stvom, kde sa teda porozprávame, ako to zdravotníctvo má fungovať 

ďalej v kraji, ako majú fungovať naše 3 nemocnice v tomto systéme 

poskytovania zdravotnej starostlivosti v rámci Trenčianskeho kra-

ja. Prejdeme si účtovné závierky, výkonnosti jednotlivých nemoc-

níc, chcem ich prejsť aj po ambulanciách, aj po jednotlivých odde-

leniach, pretože sa to nevyvíja celkom dobre. Čiže toľko asi len   

k tejto správe, informácii o výsledku kontroly NKÚ. Budeme sa mu-

sieť ďalej naozaj zaoberať, čo s tým, pretože dlhodobo to nedoká-

žeme ufinancovať z vlastných zdrojov, myslím tie kapitálky a vypa-

dajú nám, alebo máme výpadky poskytovaní sociálnych služieb cez 

našich 24 zariadení sociálnych služieb, atď., atď. a tomu sa chce-

me venovať teda osobitne. Niečo už musíme urobiť, proste ten čas 

došiel a musíme sa na to pozrieť teda, kde tie finančné prostried-

ky, ktoré získavame aj z dane z príjmov fyzických osôb, pôjdu. Ten 

úver, ten posledný bude načerpaný vlastne tento rok, ako posledná 

tranža, čiže úverové zdroje nejakým spôsobom do budúcna s nimi ne-

môžeme rátať a teda pobavíme sa, že ako, ktoré služby a s akými 

finančnými objemami budeme naďalej financovať v budúcnosti. Či sa 

obmedzí to, obmedzí sa to, atď., alebo budeme hľadať iné externé 

zdroje na poskytovanie niektorých týchto služieb, ktoré máme     

zo zákona poskytovať. Otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 6., 

nech sa páči. Ak boli nejaké pripomienky alebo podnety aj na jed-

notlivých komisiách, na Rade predsedov neboli žiadne. 
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Ing. Marek Briestenský (riaditeľ Úradu TSK)  

Bolo to bez pripomienok. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ak nikto k tejto informácii, k bodu číslo 6., tak uzatváram mož-

nosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia, 

ktoré máte pod bodom číslo 6.. Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 6. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne,    

ďakujem aj pánovi riaditeľovi úradu za predloženie tohto materiá-

lu. 

U z n e s e n i e  číslo 235/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha  

               tejto zápisnice)    

 

 

7. Návrhy na riešenie prebytočného majetku Trenčianskeho samo-   

správneho kraja 

Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme ku klasike, tentokrát je to bod číslo 7. Návrhy na rieše-

nie prebytočného majetku TSK. Jednotlivé body bude uvádzať pán To-

máš Baláž, vedúci Odd. právneho, SMaVO. Nech sa páči, a o každom 

bode budeme potom hlasovať zvlášť. 

 

 7. 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

pozemku reg. "C" p. č. 1435/11 k. ú. Trenčianske Mitice     

v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skácalo-

vej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka kraja, vážení páni podpredsedovia kraja, vážené 

panie poslankyne, vážení páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hos-

tia. Ako prvý si teda dovolím predložiť Návrh na schválenie preby-

točnosti, spôsobu prevodu a predaja pozemku reg. "C" p. č. 1435/11 

k. ú. Trenčianske Mitice v prospech žiadateľov, z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Ide o prevod pozemku o výmere 28 m², ktorý sa 

nachádza za jestvujúcim oplotením dvora rodinného domu žiadateľov, 

ktorý nadobudli kúpou ešte v roku 1998. Poslanci na minulom zastu-

piteľstve teda schválili zámer prevodu, teraz sa teda navrhuje  

samotný prevod tejto časti pozemku, ktorá sa nachádza za oplotením 

rodinného domu a teda je prebytočnou pre TSK, vo výške 50,- eur/m2, 

ktorá bola zistená na základe vykonaného prieskumu cien druhovo 

obdobných pozemkov realitných kancelárií v obci Trenčianske Miti-

ce. Celková kúpna cena je tak 1 400 EUR. Ďakujem. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne za uvedenie, za rýchle uvedenie tohto bodu, otváram 

diskusiu k bodu číslo 7. a). K tomu neboli pripomienky ani na Rade 

predsedov, ani na komisiách. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

7. a) a chcem len upozorniť, že je to osobitný zreteľ, takže je 

potrebná 3/5 väčšina hlasov všetkých poslancov. Nech sa páči, hla-

sujeme. Dúfam, že nás je teda dosť. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 7. a) sme schválili, čiže schválili sme 

osobitný zreteľ.  

U z n e s e n i e  číslo 236/2024 

         (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice)  

   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To bolo vlastne Tomáš, už to druhé kolo toto bolo, hej?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Podľa zásad, tak, už sme to mali na predchádzajúcom zastupiteľstve 

ako zámer a teraz vlastne sa to schvaľuje. Sme upravovali tie    

zásady, kedy? Minulý rok alebo pred dvoma rokmi tiež na základe 

nejakého odporúčania NKÚ, takže dobre dvojkolovo to ide tieto súk-

romné prebytočnosti, prevody a predaje majetku súkromným osobám. 

 

 7. 

b) Návrh na schválenie zámeru prenájmu nehnuteľného majetku     
v prospech B. Braun Avitum s.r.o. z dôvodu hodného       

osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, bod číslo 7. b). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. V ďalšom teda Návrh na schválenie zámeru prená-

jmu nehnuteľného majetku v prospech B. Braun Avitum s. r. o.       

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ide teda o prvé kolo z prí-

padných dvoch kôl schvaľovania prenájmu z dôvodu hodného osobitné-

ho zreteľa pre žiadateľa - obchodnú spoločnosť, ktorá už v súčas-

nosti prevádzkuje v Nemocnici s poliklinikou (NsP) Myjava dialy-

začnú starostlivosť pre NsP Myjava, teda pre pacientov nemocnice  

s tým, že vzhľadom na to, že majú záujem o rozšírenie priestorov, 

ktoré v súčasnosti už teda sú kapacitne nevyhovujúce pre zámery 

spoločnosti požiadala spoločnosť o vyjadrenie k zámeru spoločnosti 

vybudovať dialyzačné stredisko s nefrologickou ambulanciou         

v priestoroch bývalej transfúznej stanice NsP Myjava, nachádzajú-

cej sa pri vstupe do objektu nemocnice. Ako som teda už spomenul, 

súčasne využívané priestory neumožňujú ďalší rozvoj kapacít, pri-

čom sa plánuje teda výstavba prípadná dialyzačného strediska s ka-
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pacitou 15 lôžok, kde súčasťou nového strediska bude taktiež ne-

frologická ambulancia s ordinačnými hodinami 3x týždenne. V rekon-

štruovanom priestore sa bude tiež nachádzať vrátnica so sociálnym 

zázemím, ktorá sa bude naďalej využívať aj pre potreby NsP Myjava. 

Projekt chce žiadateľ realizovať v úzkej spolupráci s nemocnicou, 

aj vzhľadom na ďalší súvisiaci rozvoj vzťahov medzi nemocnicou       

a súkromným žiadateľom. Navrhuje uzavrieť nájomnú zmluvu na 20 ro-

kov, pričom by sa zaviazal do konca roka 2025 preinvestovať sumu 

minimálne vo výške 936 000 EUR s DPH do majetku TSK s tým, že    

nájomné by sa stanovilo vo výške 50,- eur/m2 ročne, z ktorej časť 

nájomného vo výške 38,- eur/m2 ročne by sa započítavala  s realizo-

vanou investíciou a časť nájomného vo výške 12,- eur/m2 ročne by 

zápočtu nepodliehala a teda s tým, že už v priebehu tohto roka by 

bolo spoločnosti umožnené realizovať plánované investície tak, aby 

keď koncom roka 2024 skončí súčasná nájomná zmluva, mohla spoloč-

nosť plynule prejsť do nových priestorov. Dôvod hodný osobitného 

zreteľa teda spočíva v záujme TSK prenajať prebytočný majetok       

za účelom jeho rekultivácie a zriadenia dialyzačného strediska      

s nefrologickou ambulanciou, čím sa zabezpečí zdravotná starostli-

vosť obyvateľom kraja. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu, a ak 

môžem aj ja pár slov k tomu povedať. Karol, chceš sa prihlásiť, 

či? Jaj, telefonuje, pardon. Aby som sa k tomu vyjadril, tá požia-

davka alebo tá ponuka prišla zo strany tejto spoločnosti na Nemoc-

nicu Myjava, hej? Ak ste mali možnosť vidieť vzadu tie priestory 

sú pre nás viac menej teda prebytočné, určite by sme do nich nein-

vestovali my tieto finančné prostriedky. Je to takmer 1 mil. eur. 

Ten nájom je v hodnote teda 50,- eur/m2 za rok a na dobu 20 rokov. 

Tieto investície musia investovať, teda takmer ten 1 mil. eur     

s DPH do konca budúceho roka, tak. A čo je teda dobré, že tá dia-

lýza nebude fungovať len pre ľudí z Trenčianskeho kraja, ale chy-

tíme teda aj to Záhorie, aj Skalicu, atď., hej? Oni plánujú      

zo Skalice odísť odtiaľ a chcú poskytovať tieto služby u nás      

v priestoroch našej nemocnice na Myjave. Čo sa týka ešte tej ceny 

nájmu, tých 50,- eur, oni ponúkali oveľa menej, koľko ponúkali? 30 

najskôr, hej, potom sa išlo, rokovalo sa na 45,- a ešte cez komi-

siu, Igor, ty si tuším predložil ešte navýšenie tej ceny toho    

nájmu za 50,- eur/m2 ročne. Myslím, že to je celkom dobrá cena + tá 

investícia takmer 1 000 000,- eur, ale ide o to, že tie služby    

budú poskytované v našej nemocnici aj teda pre to Záhorie. Oni sa 

rozhodli teda odísť, opustiť Skalicu, hej a ísť, Senicu, pardon, 

Senicu a poskytovať tieto služby v priestoroch našej nemocnice    

na Myjave. Ja s tým osobne nemám problém. Ak je takýto prebytočný 

majetok využívaný, je doňho investované, je to majetok TSK a ešte 

budú v ňom teda poskytované tieto služby nefrológie a dialýzy. 

Takže nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, ak máte teda 

k tomu. Pán poslanec Wolf, nech sa páči. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ďakujem pekne, pán predseda. Príjemný dobrý deň prajem, milé ko-

legyne, kolegovia. Ja sa chcem opýtať, pri skončení toho nájmu, 
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keďže sa jedná o technické zhodnotenie, bude následne to technické 

zhodnotenie zostane v majetku TSK, alebo si ho budú nárokovať     

po odpočítaní teda tej alikvotnej časti za to užívanie? 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za otázku.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je dobrá poznámka.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Súčasťou nájomnej zmluvy bude teda aj vzhľadom na ustanovenia      

Občianskeho zákonníka, ktoré sa týkajú prenájmu nehnuteľnosti      

a teda vyporiadania technického zhodnotenia po skončení nájmu bude 

ustanovenie, že teda spoločnosť nebude mať nárok si nejakým spôso-

bom nárokovať toto technické zhodnotenie, teda aj vzhľadom       

na  prezentovaný stav a teda tú žiadosť s tým, že keďže Občiansky 

zákonník je v tomto taký aký je, navrhne sa a bude súčasťou tej 

nájomnej zmluvy ustanovenie, že po skončení nájmu bude predmet 

tohto technického zhodnotenia za euro odpredaný a bude vo vlast-

níctve TSK, alebo nejaké takéto ustanovenie tak, aby teda žiadateľ 

alebo teda nájomca budúci si nemohol toto technické zhodnotenie   

od TSK alebo od NsP Myjava refundovať po skončení nájmu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, ešte pustite pána poslanca. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ešte by som možno jednu otázočku. Prevádzkové, 

údržbové a nejaké náklady na opravu počas doby toho trvania nájmu 

sú dohodnuté ako v nejakej výške alebo kompletne idú za tým ná-

jomcom? Alebo ich v nejakej výške alebo resp. nad nejakú výšku bu-

de financovať prenajímateľ? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Tam, jednoducho, ak tam bude, vznikne potreba nejakých opráv, tiež 

sa asi dohodne teda v nájomnej zmluve, do akej výšky budú tieto na 

náklady nájomcu. Ak by vyskočil nejaký závažnejší problém, tak asi 

by to bolo na nejakom rokovaní, ale keďže naozaj ide o komplexnú 

rekonštrukciu, tých 936 000,- do konca roka 2025 je naozaj len 

čisto do majetku TSK, teda záujmom nájomcu, aby naozaj tie prie-

story si dal do stavu, ktorý bude vyhovujúci aj pre prevádzkovanie 

tejto ambulancie alebo teda tohto strediska aj vzhľadom na tie 

prísne nároky, ktoré takýto priestor musí mať, tak nepredpokladá-

me, že po takejto rekonštrukcii by boli ešte nejaké náklady, ktoré 

by, alebo nejaké opravy, ktoré by boli nad rámec nejakých bežných 

opráv a ktoré pôjdu vlastne za nájomcom. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Okrem toho nájmu teda oni si budú platiť aj energie, všetko oni, 

hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, samozrejme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Na základe vyúčtovania, hej? 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Presne tak, však toto je prirodzené. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ostane to teda naším majetkom po tých 20 rokoch nájmu, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Tak. Aj vlastne to technické zhodnotenie po skončení nájmu zostane 

majetkom TSK. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, ešte niekto do diskusie, nejaké otázky? Pán poslanec 

Ciran, nech sa páči, pán primátor Brezovej. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK, primátor Brezovej)  

Ďakujem, pán predseda, ja som chcel ešte jednu vec, pani riaditeľ-

ka Štefíková mi to vysvetlila všetko. Samozrejme, že to je dobrá 

vec a s tým súhlasíme, lebo to tam je v strašnom stave, len teda 

sme sa rozprávali, že vlastne tam v tých priestoroch nad tým skla-

dom, tam sa vlastne vykonáva raz týždenne odber krvi, to je tam to 

hematologické oddelenie, každý štvrtok, ja tam chodievam sem-tam, 

tak potom by sa, to sa má niekde presťahovať, teda potom by to 

možno vykonávali tam, ale to sa ešte dohodne potom. Tak len aby sa 

myslelo aj na to, že aj to oddelenie na to darovanie krvi treba 

potom nejakým spôsobom riešiť, ak to bude v iných teda priesto-

roch, myslím tú rekonštrukciu alebo tak, lebo to tam momentálne 

vyzerá tak, ako to vyzerá, tí ľudia sa na to dosť sťažujú a je to 

tam také už nevhodné dvadsiateho prvého storočia. To je všetko, 

taká moja poznámka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, to je dobrá poznámka, o ktorej teda neviem, to mi 

pani Štefíková nepovedala, či budeme musieť potom presťahovať 

niekde hematológiu a zainvestovať do toho možno 3 000 000, hej? 

Vymýšľam si teraz, hej? Nie? Pani Štefíková môžeš vystúpiť, nech 

sa páči, ozrejmiť poslancom, aj mne teda. O tom je tá diskusia, sa 

človek z diskusie veľmi veľa dozvie. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH (vedúca Odboru zdravotníctva a sociál-

nej pomoci)  

Príjemný dobrý deň, ďakujem veľmi pekne za slovo. V priestoroch 

nad tým, čo ste videli, je odberové centrum, my neprevádzkujeme   

v týchto priestoroch žiadne ani spracovateľské a nič. Hematologic-

ko-transfúzne oddelenie sa nachádza v priestoroch nemocnice na My-

jave, to už bolo dávno presťahované, bolo to integrované do Odde-

lenia laboratórnej medicíny, tak isto aj hematologická ambulancia. 

A jedine, čo ešte tam je, je odberové centrum, ktoré je v prevádz-

ke 2 hodiny týždenne a to bude presťahované do priestorov, kde  

kedysi bola, ak si pamätáte, vakcinačná ambulancia a v týchto 

priestoroch nebudeme požadovať žiadne investičné finančné pro-

striedky. Zo samosprávneho kraja sa presťahujú lehátka, všetko     

a bude tam zabezpečené odbery krvi pre darcov a stravovanie       

a všetko to občerstvenie, ktoré je v tých nevyhovujúcich priesto-

roch, bude zabezpečované v nemocničnej jedálni dôstojne a so cťou, 

aby sme sa o darcov krvi postarali. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne za informáciu, to som potreboval vedieť, že teda  
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žiadne peniaze to nebude stáť. Ďakujem veľmi pekne. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH (vedúca Odboru zdravotníctva a sociál-

nej pomoci)  

Ani 1 cent to nebude. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ešte niekto do diskusie? Ďakujeme za vysvetlenie. 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. b). Pripomínam, teda 

upozorňujem, že je to znova osobitný zreteľ a potrebujeme 3/5   

väčšiny hlasov všetkých poslancov. Nech sa páči, hlasujeme, panie 

poslankyne, páni poslanci.  

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 7. b) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 237/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice)    

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, poprosím potom, Tomáš čo najrýchlejšie pri-

praviť tú zmluvu a aby to mohli začať aj prerábať celé, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, len ešte teda na májovom zastupiteľstve sa musí schváliť sa-

motný prenájom, ale už teda budeme mať pripravený návrh zmluvy 

tak, aby došlo k rýchlemu podpisu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Keďže to je súkromníkovi, musí to ísť dvojkolovo, dobre, panie  

poslankyne, páni poslanci a tam už budú zapracované všetky tie  

veci, ktoré sme sa bavili aj dnes, dobre? Majetok, to ostáva, 

atď., všetko. Dobre, ďakujem veľmi pekne. 

 

7.  

  c) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK –  

     pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Trenčianska Turná  

     a v k.ú. Hámre s Obcou Trenčianska Turná.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 7. c). Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku 

TSK pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Trenčianska Turná a v k.ú. 

Hámre s obcou Trenčianska Turná. TSK je vlastníkom pozemkov o cel-

kovej výmere 500 m², na ktorých obec Trenčianska Turná vybudovala 

v rámci stavieb rekonštrukciu miestnej komunikácie a chodníkov    

a prechody pre chodcov v obci, naopak, obec Trenčianska Turná je 

vlastníkom pozemkov o výmere 500 m² pozemkov, na ktorých sa nachá-

dza cesta II/507 Modrovka-Nemšová, ktorá je teda cestou vo vlast-

níctve TSK v zmysle zákona. Navrhuje sa teda zámena v pomere 1:1, 

keďže ide o rovnakú výmeru pozemkov a navrhuje sa teda bez finanč-
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ného vyrovnania, ako je zvykom pri zámenách pozemkov, ktoré sú    

zastavané cestami alebo chodníkmi v reáliách TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie bodu číslo 7. c). Otváram diskusiu k bodu čís-

lo 7. c). Nech sa páči do diskusie k tomuto. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa diskusie, budeme hlasovať o návrhu uznesenia     

k bodu číslo 7. c). Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 7. c) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 238/2024 

               (obsah uznesenia viď príloha   

   tejto zápisnice)   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, Tomáš, uveď, bod číslo 7. d).  

 

 7. 

    d) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra "C" parc. č. 944/1 k. ú. Zamarovce a parc. č. 742 

k. ú. Orechové v prospech Západoslovenskej distribučnej,  

a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Nasledujú teda vecné bremená, prvý Návrh na schválenie 

zriadenia vecného bremena na pozemkoch registra "C" parc. č. 

944/1, k. ú. Zamarovce a parc. č. 742 k. ú. Orechové prospech   

Západoslovenskej distribučnej Bratislava. Zriadenie vecného breme-

na spočíva v povinnosti TSK ako povinného z vecného bremena     

strpieť právo uloženia elektroenergetického zariadenia a s tým 

spojených služobností v nevyhnutnom a vymedzenom rozsahu, v pro-

spech Západoslovenskej distribučnej, kde teda odmena je navrhovaná 

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK v zmysle ceno-

vej mapy pre intravilán obce Zamarovce vo výške 6,60 eur/m2 a pre 

intravilán mesta Trenčín vo výške 26,55 eur/m2, celkovo v sume 

945,90 EUR, ktorú uhradí súkromný žiadateľ. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. d), nech sa 

páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. d). Nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 7. d) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 239/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   
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 7. 

   e) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 944/1 k. ú. Zamarovce v prospech Ing. 

Miroslava Weissa a Mgr. Slávy Weissovej rod. Grichovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, Tomáš, uviesť bod číslo 7. e) ďalšie vecné bremeno.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  

na pozemku registra "C" parc. č. 944/1, k. ú. Zamarovce v prospech 

súkromných žiadateľov. Vecné bremeno spočíva v povinnosti TSK ako 

povinného z vecného bremena na svojom pozemku strpieť právo ulože-

nia vodovodnej kanalizačnej prípojky a s tým spojených služobností 

v prospech súkromných žiadateľov, v nevyhnutnom rozsahu vyznačenom 

geometrickým plánom, kde sa navrhuje odplatne jednorazová náhrada 

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK v zmysle ceno-

vej mapy pre intravilán obce Zamarovce vo výške 6,60 eur/m2, čo je 

pri výmere 20 m² celkom náhrada vo výške 132,- eur. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. e). Nech sa 

páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie, budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. e) ako Elena Štefí-

ková alebo Elena Nekorancová. Nech sa páči, hlasujeme o bode číslo 

7. e). 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5.  

Uznesenie pod bodom číslo 7. e) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 240/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 7. 

   f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 562/1 k. ú. Kolačno v prospech Zápa-

doslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, nech sa páči uviesť ešte 2 vecné bremená, 7. f)   

teraz. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom teda Návrh na schválenie zriadenia vecného   

bremena na pozemku registra "C" parc. č. 562/1, k. ú. Kolačno     

v prospech Západoslovenskej distribučnej. Vecné bremeno spočíva   

v povinnosti TSK na zaťaženej nehnuteľnosti strpieť právo zriade-

nia, uloženia elektroenergetických zariadení a spojených služob-

ností vo vyznačenom a nevyhnutnom rozsahu v zmysle geometrického 

plánu. Vo výmere 13 m² je celková jednorazová náhrada 85,80 EUR, 
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čo je 6,60 EUR/m2 pre intravilán obce Kolačno, v zmysle cenovej  

mapy Zásad hospodárenia s majetkom TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. f), nech sa páči. 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. f), nech sa páči, hla-

sujme. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 7. f) sme schválili. Ďakujem pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 241/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)  

  

 7. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  
registra "C" parc. č. 1714 k. ú. Uhrovec v prospech Západos-

lovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Posledné vecné bremeno, Tomáš, 7. g). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ďakujem. V ďalšom teda Návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra "C" parc. č. 1714 k. ú. Uhrovec v pro-

spech Západoslovenskej distribučnej. Vecné bremeno spočíva v po-

vinnosti TSK na zaťaženej nehnuteľnosti strpieť právo zriadenia     

a uloženia elektroenergetických zariadení a spojených služobností 

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne, čo je pri výmere 42 m² 

a jednorazovej náhrade vo výške 9,25 eur/m2 pre intravilán obce 

Uhrovec v zmysle cenovej mapy Zásad hospodárenia s majetkom TSK. 

Jednorazová náhrada celkom vo výške 388,50. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. g). Nech sa páči. 

Nikto. Uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. g). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 7. g) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 242/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 7. 

    h) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho    

samosprávneho kraja číslo 122/2023 zo dňa 03.07.2023. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uviesť bod číslo 7. h), to je Návrh na zmenu 

uznesenia Zastupiteľstva číslo 122/23 zo dňa 3. júla 2023. Nech sa 

páči, čo to je, aká zmena? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Tiež svojím spôsobom súvisí so zriadením vecného 

bremena, kedy Zastupiteľstvo TSK teda v júli 2023 schválilo zria-

denie vecného bremena na časti pozemku vo vlastníctve TSK, a to   

v prospech súkromných žiadateľov ako vlastníkov nehnuteľností evi-

dovaných na LV pre katastrálne územie Malé Stankovce, kde v čase 

schvaľovania vecného bremena bola táto nehnuteľnosť evidovaná ako 

CKN parc. č. 123/1 záhrada o výmere 416 m² a obsahom práva vecného 

bremena bolo právo uloženia inžinierskych sietí vodovodu. Medzi-

tým, ako došlo k podaniu návrhu na vklad však títo súkromní žiada-

telia vložili do katastra nehnuteľností iný geometrických plán,   

na základe ktorého došlo k zlúčeniu tejto parcely s inou parcelou 

a k jej následnému rozdeleniu, čím vznikla nová parc. 123/1 záhra-

da o výmere 293 m². Táto teda nemala nejakým spôsobom vplyv      

na zriadenie vecného bremena ako takého, keďže stále bolo zriadené 

na pozemku, ktorý aj teda po zmene stále sa teda to vecné bremeno 

dotýkalo tohto pozemku, nakoľko však došlo k jeho spojeniu s iným 

pozemkom a vzniknutím novej parcely aj keď s označením rovnakého 

parcelného čísla, kataster prerušil konanie a je treba teda zmeniť 

uznesenie Zastupiteľstva TSK tak, že vecné bremeno sa zriadi       

v prospech vlastníkov novovzniknutej nehnuteľnosti, čiže CKN 

parc. č. 123/1 záhrady o výmere 293 m². Nič iné sa v uznesení   

nemení, nakoľko nedošlo k zásahu do výmery vecného bremena, ktoré 

bolo zriadené už uznesením zastupiteľstva v júli 2023. Mení sa  

teda len označenie parcely ako oprávnenej z vecného bremena ich 

vlastníkov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. h). 

Nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. h), ktorým sa mení uznesenie 

Zastupiteľstva TSK číslo 122/2023 zo dňa 3. júla 2023. Nech sa   

páči, hlasujme. 

  

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie pod bodom číslo 7. h) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 243/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 7. 

    i) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do správy Strednej odbornej školy    

obchodu a služieb, Ul. P. Jilemnického 24, Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz máme posledné 3 body ešte majetkové, a to je zverenie majet-

ku TSK do správy jednotlivým OZP-čkám. Takže Tomáš, nech sa páči, 

najskôr Gastro, to je 7. i). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Prvým je teda Návrh na udelenie súhlasu so zve-

rením majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja do správy Strednej 

odbornej školy obchodu a služieb, Jilemnického 24, Trenčín. Ako 

ste už pán predseda predznamenal, ide o zverenie budovy Gastrocen-

tra do správy Strednej odbornej školy obchodu a služieb v Trenčí-

ne, kde došlo k investícií vo výške viac ako 5,5 milióna eur      

v rámci projektu a realizácie diela s názvom Obslúžime aj anglic-

kého kráľa. Škola, ktorá teóriu s praxou spája, po nadobudnutí  

kolaudačného rozhodnutia a po súhlase Ministerstva investícií,  

regionálneho rozvoja a informatizácie SR ako riadiaceho orgánu   

so zverením majetku do správy Strednej odbornej školy obchodu     

a služieb. Vzhľadom na to, že hodnota majetku je nad 700 000 EUR   

v súlade s príslušnými ustanoveniami Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK, o takomto zverení musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. V akom objeme to je? Koľko miliónov? 4? 5? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Obstarávacia cena bola 5 522 315,65 EUR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je aj s vybavením, so všetkým, či? 

Mgr. Tomáš Baláž  

To je len technické zhodnotenie.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7. i) ako  

Ivana. Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie      

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. i). Nech 

sa páči.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie a zverejnenie do správy majetku na SOŠ Jilemák Gastra 

sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 244/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice) 

    

 7. 

j) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do správy Gymnázia, Školská 234/8,    

Považská Bystrica. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz ideme zveriť telocvičňu do správy Gymnázia Považská Bystri-

ca, nech sa páči. Tá bola z Fondu na podporu športu, ak si dobre 

pamätám, financovaná. Nech sa páči. 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ďakujem. Tak, ako ste teda predznamenali, ide o zverenie   

dlhodobého hmotného majetku, navýšenie hodnoty majetku TSK o tech-

nické zhodnotenie v rámci investičnej akcie Rekonštrukcia veľkej 

telocvične, Gymnázium Považská Bystrica v obstarávacej cene       

1 037 590,39 EUR do správy Gymnázia v Považskej Bystrici. Stavba 

bola skolaudovaná v auguste 2023 a keďže hodnota majetku je nad 

700 000 EUR, navrhuje sa rozhodnutie o zverejnení majetku do sprá-

vy Zastupiteľstvu TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je v objeme koľko? 1 000 000 eur? 

Mgr. Tomáš Baláž  

1 037 590,39 eur. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o tom, že TSK  

zverí zrekonštruovanú telocvičňu Gymnáziu Považská Bystrica       

v hodnote viac ako 1 000 000 eur. Nech sa páči. Tá telocvičňa   

vyzerá už úplne ako nová telocvičňa, keď sme tam boli aj s kolega-

mi, aj s pánom primátorom, aj s poslancami z Považskej, tak to je 

úplne ako nové. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie a správu sme schválili. Myslím, že zverenie majetku     

do správy Gymnázia v Považskej Bystrici.  

 

U z n e s e n i e  číslo 245/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

       tejto zápisnice)   

 

 7. 

  k) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK –  

stavby "Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry na hornej 

Nitre: 1. etapa Partizánske - Šimonovany" do správy správcu 

- Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ešte tu máme jeden posledný bod, sedmičkový. Tomáš, sa chcem spý-

tať, prečo tu je, že Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného 

majetku TSK, keď tie predtým sa volali Návrh na udelenie súhlasu 

so zverením majetku TSK? 

Mgr. Tomáš Baláž  

V podstate tie 2 predchádzajúce materiály išli od školstva. Toto 

ide o dopravy, ktoré teda používal vlastné názvy. Ale teda obsah  

a účel je ten istý, aj teda to uznesenie je o tom istom potom. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Niekedy sa neoplatí pýtať. Dobre, takže nech sa páči, 7. k). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Posledný majetkový bod, teda zverenie do správy stavby, 

Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry na hornej Nitre, prvá etapa 
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Partizánske - Šimonovany do správy správcu - Správy ciest TSK, kde 

TSK ako stavebník vybudoval stavbu cyklotrasy o dĺžke 4,6 km,  

vrátane rekonštrukcie cyklolávky a teda elektroinštalácia, drobná 

architektúra, mobiliár v celkovej nadobúdacej hodnote             

1 547 696,08 EUR. Nakoľko ide znova o majetok, ktorého nadobúdacia 

hodnota je nad 700 000 EUR, navrhuje sa zverenie do správy Správe 

ciest TSK, ako je tomu v prípade aj iných cyklotrás. Všetko, ďaku-

jem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Koľko to bolo? 5 000 000, 4,5? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Toto má 1 547 696.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nie je to málo? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Takú mám nadobúdaciu hodnotu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Aha, som si pomýlil kilometre s miliónmi. Koľko 1,4 milióna? 

Mgr. Tomáš Baláž  

1,5. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

1,5 milióna. Málo. Dobre, takže otváram diskusiu k bodu číslo 7. 

k). Tak ale aj horná Nitra sa dočká tiež ďalších úsekov, drahších. 

Keď nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať teda o bode číslo 7. k). Ďakujem veľmi pekne, hlasujeme.  

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2,  

uznesenie k bodu číslo 7. k) sme schválili. Tomáš, ďakujem pekne. 

 

 U z n e s e n i e  číslo 246/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice) 

 

 

8. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia       
s majetkom TSK. 

   Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Uzatvorili sme celý bod majetkový, vecné bremená, prevody, správy 

a teraz prejdeme k bodu číslo 8. a to je Návrh na schválenie    

Dodatku číslo 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom TSK. Tomáš, nech 

sa páči. Uviesť tento bod, povedať tie 3 hlavné zmeny, prečo to 

robíme. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Dovolím si teda zastupiteľstvu predložiť Návrh 

na schválenie Dodatku číslo 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom 

TSK. Zásady hospodárenia s majetkom ako také schválilo Zastupiteľ-

stvo TSK pred rokom, 27. marca 2023. Následne za ten rok sa      

vyskytli 3 zásadné okruhy, ktoré bolo treba zachytiť do Zásad hos-
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podárenia s majetkom TSK, a teda v rámci tohto návrhu Dodatku čís-

lo 1. Prvou skutočnosťou je legislatívna skutočnosť, kedy sa rea-

guje na legislatívnu zmenu zákona č. 446/2001 o majetku vyšších 

územných celkov, ktoré umožnilo zriadiť záložné právo podľa zákona 

o Štátnom fonde rozvoja bývania v znení neskorších predpisov aj  

na majetok, ktorý samosprávne kraje nadobudli delimitáciou a ktoré 

slúžili na výchovno-vzdelávací proces v oblasti vzdelávania a vý-

chovy, ako aj na zabezpečenie sociálnej pomoci a kultúrnej činnos-

ti. Čiže prvá zmena reaguje na novelu zákona o majetku vyšších 

územných celkov, ktoré teda umožňuje zriadenie záložného práva     

v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania a toto sa teda premieta 

aj do Zásad hospodárenia s majetkom TSK.  

Druhou zmenou, táto reaguje na odporúčania Najvyššieho kontrolného 

úradu Slovenskej republiky tak, ako teda už bola prezentovaná, 

ktorá bola prezentovaná v predchádzajúcom priebehu tohto zasadnu-

tia s tým, že bolo   odporučené, aby do Zásad hospodárenia s ma-

jetkom TSK bolo jednoznačne zadefinované, kto schvaľuje nájomnú 

zmluvu, kde TSK vystupuje ako nájomca, resp. podnájomník, kde sa 

navrhuje, aby takúto nájomnú zmluvu schvaľoval predseda TSK a tak-

tiež, že správca    majetku je oprávnený uzatvoriť nájomnú zmluvu, 

kde správca, čiže organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti (OvZP) 

vystupujú ako podnájomníci, iba s predchádzajúcim písomným súhla-

som predsedu TSK, tak ako je to v súčasnosti aj pri nájomných 

zmluvách, ktoré uzatvárajú tieto OvZP TSK.  

A treťou zmenou, tá zas reaguje na celospoločenskú situáciu ohľa-

dom inflácie a kde na návrh poslancov Zastupiteľstva TSK sa navr-

huje upraviť hodnoty odplaty za zriadenie vecných bremien na zá-

klade tzv. cenovej mapy, každý rok o kladnú mieru inflácie, meranú 

indexom spotrebiteľských cien v percentuálnom vyjadrení podľa   

inflačného koeficientu za predchádzajúci rok oficiálne potvrdeného 

Štatistickým úradom Slovenskej republiky, čím teda prakticky      

od 1. 4. 2024 teraz dôjde k úprave cenovej mapy za zriadenie vec-

ných bremien o 10,5 % tak ako bol inflačný koeficient alebo tá 

miera inflácie oficiálne potvrdená Štatistickým úradom Slovenskej 

republiky pre rok 2023 a následne teda automaticky každý rok od 1. 

februára ďalších rokov bude táto odplata sa zvyšovať o kladnú mie-

ru inflácie tak, ako bude vyhlasovaná Štatistickým úradom Sloven-

skej republiky. Toľko teda tieto 3 zásadné a základné zmeny Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne k odôvodneniu tohto dodatku číslo 1. Tých    

dodatkov bolo predtým viac, len sme vydali asi nové znenie pred-

tým, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, pred rokom sme vydali úplne nové zásady. Toto je len vlastne 

len ich prvá úprava. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 8., nech sa páči. Ak nikto, uzatvá-

ram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uzne-

senia k bodu číslo 8., čím schvaľujeme Dodatok číslo 1 k Zásadám 

hospodárenia s majetkom TSK. Nech sa páči, hlasujeme. 



33 

 
ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 8. sme schválili a tým aj Dodatok čísla 1  

k Zásadám hospodárenia s majetkom TSK. Tomáš ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 247/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 

9. Návrh na schválenie Dodatku č. 9 k Zriaďovacej listine Strednej 
odbornej školy, T. Vansovej 32, Prievidza, so sídlom T. Vansovej 

32, 971 01 Prievidza. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odboru školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz pôjdu školské body, nech sa pripraví Richard Hančin a popro-

sím pána podpredsedu Trsteného, aby mohol viesť na chvíľku zastu-

piteľstvo. Ďakujem. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené poslankyne, poslanci, 

kolegovia, hostia. Dovoľte, aby som predložil Návrh na schválenie 

Dodatku číslo 9 k Zriaďovacej listine Strednej odbornej školy, T. 

Vansovej, Prievidza. Trenčiansky samosprávny kraj podal na Minis-

terstvo školstva žiadosť na zmenu názvu Strednej odbornej školy 

Prievidza na Strednú odbornú školu polytechnickú. Ministerstvo 

školstva potvrdilo predmetnú zmenu a preto si dovoľujem požiadať     

o zmenu v Zriaďovacej listine v čl. 1. Úvodné ustanovenia, s účin-

nosťou od 1. 9. 2024. To je asi všetko. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, nech sa páči, otváram diskusiu k predloženému návrhu.  

Nikto nie je prihlásený, končím možnosť prihlásiť sa do diskusie. 

Dávame hlasovať o bode 9. tak, ako máte predložený. Hlasujte, pro-

sím.  

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Prejdeme k ďalšiemu bodu 

číslo 10.. 

U z n e s e n i e  číslo 248/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 

10. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu        

v rámci programu Erasmus+, Kľúčová akcia 1: Vzdelávacia mobi-

lita jednotlivcov, realizovanému Strednou odbornou školou, 

Rastislavova 332, Nováky, so sídlom Rastislavova 332, 972 71 

Nováky. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne. To je Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov 

k projektu v rámci programu Erasmus pre Strednú odbornú školu     

v Novákoch. Organizácia sa zapojila do programu Erasmus. Hlavnými 

cieľmi projektu je inovácia a modernizácia odborného vzdelávania 

prostredníctvom odbornej praxe v zahraničí, zvyšovanie povedomia 

žiakov o civilizačných ochoreniach a ich následkoch, získanie ve-

domostí o spôsoboch vhodnej prevencie a kontroly kvality potravín, 

prehlbovanie zručností a vedomostí žiakov v oblasti biotechnoló-

gie, farmakológie, hardvéru, softvéru, programovania a navrhovania 

stránok a návrhu obsluhy hydraulických a pneumatických strojov. 

Maximálna výška grantu je 40 500 EUR. Organizácia požiadala zria-

ďovateľa o poskytnutie 20 % záverečnej platby, t. j. 8.100,- eur.    

Po zúčtovaní projektu predmetnú čiastku poukáže späť zriaďovateľo-

vi. Preto si dovoľujem predložiť tento návrh na poskytnutie fi-

nančných prostriedkov. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pánovi Hančinovi, otváram diskusiu, nech sa páči. Končím 

možnosť prihlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o predloženom 

návrhu.  

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

 

U z n e s e n i e  číslo 249/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 

11. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu "V4 

Generation Mobility Mini-Grant č. 12320037", realizovanému 

Gymnáziom, Komenského 2/1074, Partizánske, so sídlom Komenské-

ho 2/1074, 958 01 Partizánske. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Dovoľte, aby som predložil ďalší Návrh na poskytnutie finančných 

prostriedkov k projektu V4 Generation mobility Mini-Grant, reali-

zovanému Gymnáziom Partizánske. Organizácia sa zapojila do tohto 

projektu V4. Cieľom projektu je neformálne vzdelávanie žiakov     

v rámci krajín V4, Slovenska a Českej republiky v oblasti umenia, 

kultúry, zachovanie kultúrneho dedičstva a podpora mentálneho 

zdravia žiakov. Maximálna výška grantu je 9 000,- euro a záverečná 

platba je 1 800,- euro, preto Gymnázium Partizánske požiadalo TSK, 

žiada TSK o predfinancovanie tejto záverečnej platby, ktorú vráti, 

samozrejme zrefunduje na konci vyúčtovania tohto projektu. V prí-

pade neoprávnených finančných prostriedkov si tie náklady znáša 

škola, ako vždycky v týchto projektoch. Ďakujem pekne. 
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Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pánovi Hančinovi, nech sa páči, otváram diskusiu. Nikto 

nie je prihlásený do diskusie, tak končím možnosť sa prihlásiť. 

Budeme hlasovať.  

 

ZA: 27 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Ďakujem. 

 

U z n e s e n i e  číslo 250/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 

12. Návrh na vyradenie školského zariadenia s názvom Výdajná škol-

ská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej športo-

vej školy, Kožušnícka 2, Trenčín zo siete škôl a školských  

zariadení SR.  

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Môžme prejsť k bodu 12., nech sa páči. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Áno, ďakujem pekne. Je to Návrh na vyradenie školského zariadenia 

s názvom Výdajná školská jedáleň, Martina Rázusa 1, Trenčín ako 

súčasť Strednej športovej školy, Kožušnícka 2, Trenčín zo siete 

škôl a školských zariadení SR. Stredná športová škola zabezpečuje 

v súčasnej dobe stravovanie v školskej jedálni na ulici Kožušnícka 

2, Trenčín pre zamestnancov a žiakov svojej školy, Školy umelecké-

ho priemyslu v Trenčíne, Strednej priemyselnej školy stavebnej 

Emila Beluša v Trenčíne. Stredná športová škola v Trenčíne taktiež 

zabezpečuje stravovanie vo výdajnej školskej jedálni, v súčasnosti 

na Obchodnej akadémii v Trenčíne pre zamestnancov a žiakov, a tak-

tiež na Strednej zdravotníckej škole Celestíny Šimurkovej v Tren-

číne. Vzhľadom k tomu, že sa výrazne zvýšil počet stravníkov      

na školách, ktorým Stredná športová škola zabezpečuje stravovanie 

a kapacitné možnosti školskej jedálne sú naplnené, športová škola 

požiadala TSK o riešenie situácie. Ešte chcem dodať, že toto navý-

šenie stravníkov vzniklo z toho dôvodu, že sme minulý školský rok  

menili tie finančné pásma, keď Ministerstvo školstva konečne zvý-

šilo finančné pásmo pre úhradu potravín, takže v podstate škola 

začala, samozrejme, kvalitnejšie variť, je v štvorke pásma, čiže 

je tam naozaj zvýšený počet stravníkov, keď si porovnávame okolité 

možno školy alebo stravovacie zariadenia, ktoré sú. Takže to je  

hlavne z tohto dôvodu. Na základe naliehavej potreby dotknutých 

škôl stravovať svojich zamestnancov je potrebné Strednej športovej 

škole čiastočne odbremeniť od poskytovania stravovania a výdaja 

stravy a zabezpečiť toto stravovanie inou vhodnou školou. Tu vzni-

kol problém ten, že TSK musí v prvom rade zabezpečiť stravovanie 

pre žiakov a až potom teda môže stravovať zamestnancov školy,   

bývalých zamestnancov a na konci cudzích stravníkov, a keď povieme 
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všetkých tých žiakov, tak zistilo sa, že 140 zamestnancov z okoli-

tých škôl sa nemá kde stravovať, preto sme túto situáciu museli 

riešiť a hľadať nejaké optimálne riešenie. Pre kapacitné možnosti 

počet obedov a personálne zabezpečenie je optimálne zmeniť zabez-

pečenie stravovania a výdaja stravy zo Strednej športovej školy   

na Strednú odbornú školu, Pod Sokolicami 14, Trenčín, ktorá by   

zabezpečovala stravovanie a výdaj stravy na najbližšej škole, Ob-

chodnej akadémii v Trenčíne, vo výdajnej školskej jedálni na ulici 

Rázusa 1, Trenčín. Týmto krokom by sa uvoľnili kapacitné možnosti 

pre stravovanie zamestnancov dotknutých škôl, ako aj pre nových 

záujemcov o stravovanie zo strany žiakov v kampuse Trenčín. Tak 

pomaly sa chýlime k tomu, že Regionálna hokejová akadémia sa    

dostavia a tam predpokladáme ešte zase ďalší nárast stravníkov, 

keď tam budú rôzne turnaje, zápasy, atď. Čiže na základe uvedeného 

predkladáme zastupiteľstvu Návrh na vyradenie školského zariadenia 

s názvom Výdajná školská jedáleň, Martina Rázusa, Trenčín ako sú-

časť Strednej športovej školy, k dátumu 31. 8. 2024. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pánovi Hančinovi, nech sa páči, otváram diskusiu. Končím 

možnosť prihlásiť sa do diskusie, budeme hlasovať o predloženom 

návrhu tak, ako bol predložený, ako ho máte v materiáloch. Hlasuj-

te, prosím.  

 

ZA: 23, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1,  

konštatujem, že uznesenie bolo prijaté.  

 

U z n e s e n i e  číslo 251/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

        tejto zápisnice)   

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Po každom uznesení nám 1 poslanec odíde zo sálu, Palko ostaň, lebo 

nie sme uznášaniaschopní. Choď na výmenu, niekoho pošli. Je nás 23 

tak dobre, nech sa páči. Každý ďalší, kto by chcel opustiť sálu, 

nech sa prihlási u mňa, dobre? 

 

 

13. Návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Výdajná škol-

ská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej odbornej 

školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín, do siete škôl a školských 

zariadení SR. 

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Prejdeme k bodu 13, nech sa páči. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil Návrh na zaradenie škol-

ského zariadenia s názvom Výdajná školská jedáleň, Martina Rázusa 

1, Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, 

Trenčín. Stredná odborná škola v súčasnej dobe zabezpečuje stravo-



37 

 
vanie pre žiakov, zamestnancov, cudzích stravníkov vo svojej ško-

le. Školská jedáleň pri Strednej odbornej škole v súčasnosti má 

priemerný počet vydaných obedov pre žiakov, zamestnancov 44 - 82 

obedov v závislosti od jednotlivých mesiacov. Z dôvodu návrhu     

na vyradenie školského zariadenia Výdajná školská jedáleň ako sú-

časť Strednej športovej školy k 31. 8. je potrebné zaradenie    

Výdajnej školskej jedálne na zabezpečenie stravovania na Obchodnej 

akadémii v Trenčíne. Obchodná akadémia Milana Hodžu v Trenčíne  

potrebuje zabezpečiť dodanie na výdaj cca 260 obedov denne, preto 

je optimálne vzhľadom na kapacitné možnosti zvýšiť počet odvare-

ných obedov na SOŠ Trenčín a zriadiť Výdajnú školskú jedáleň ako 

súčasť Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami, Trenčín. Personál-

ne zabezpečenie spojené so zriadením tejto Výdajnej školskej     

jedálne si bude vyžadovať minimálne navýšiť počet zamestnancov     

o 1 kuchára, prípadne o pomocného kuchára a predpokladané náklady 

TSK predstavujú sumu 36 000 - 40 000 na zakúpenie automobilu     

na prevoz stravy. Pretože doteraz, keď aj teda vynášali obedy     

v minulosti, tak to nebolo vozidlo TSK tejto školy, lebo pre neja-

ké firmy, myslím, že vozili v minulosti jedlá. Na základe uvedené-

ho predkladáme Zastupiteľstvu TSK Návrh na zaradenie školského  

zariadenia s názvom Výdajná školská jedáleň, Martina Rázusa 1, 

Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy, Trenčín, s účinnosťou 

od 1. 9. 2024. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pánovi Hančinovi, nech sa páči, otváram diskusiu. Končím 

možnosť prihlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať. Hlasujte, pro-

sím. Ďakujem. 

 

ZA: 25 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. A vidím, že začína    

príliv v mori. Takže ďakujem. 
 

U z n e s e n i e  číslo 252/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)  

  

 

14. Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Strednej 

priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša, Staničná 4,    

Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 Trenčín. 

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Prejdeme k bodu 14.. Nech sa páči, pán Ing. Hančin. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil Návrh na delegovanie  

zástupcov TSK do Rady školy Strednej priemyselnej školy stavebnej 

Emila Belluša, Trenčín. Podľa § 26 odsek 6 a zákona 596 sú členmi 

Rady školy pri strednej škole aj 4 delegovaní zástupcovia zriaďo-

vateľa, z ktorých je v stredných odborných školách 1 zástupca   
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inštitúcie podieľajúcej sa na koordinácii odborného vzdelávania    

a prípravy pre trh práce, ak ho táto inštitúcia nominuje. V tomto 

prípade je to Republiková únia zamestnávateľov (RÚZ). RÚZ žiada    

o odvolanie zástupcov TSK Ing. Martina Hoštáka, PhD. z Rady školy 

a nominuje do Rady školy pani Bc. Zlaticu Valachovú s účinnosťou 

dňom 27. marca 2024. To je v krátkosti asi všetko. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, nech sa páči, otváram diskusia. Nikto sa nehlási do dis-

kusie, končím možnosť prihlásenia. Poprosím o hlasovanie k predlo-

ženému materiálu. 

 

ZA: 26 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené.  

 

U z n e s e n i e  číslo 253/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 

15. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok v rámci programu cezhraničnej spolupráce 

Interreg VI-A Slovensko-Česko.  

Predkladala: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomné materiály sú prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, prejdeme k bodu 15. Predkladá pani Ing. Lamačková, nech 

sa páči. 

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán podpredseda, panie poslankyne, 

páni poslanci, dovoľte mi predložiť v bode 15. Návrh na schválenie 

projektov na predfinancovanie a spolufinancovanie pre projekty, 

pre ktoré boli predložené žiadosti v rámci programu cezhraničnej 

spolupráce INTERREG VI-A Slovenská republika - Česká republika.    

V rámci priority 2.1 Vzdelávanie s cieľom zvýšenia kvality vzdelá-

vania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania bolo spolu 

predložených 5 projektov škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. Ak 

by som teda mohla, predložila by som všetky projekty v jednom  

bloku a následne by sa teda hlasovalo.  

V bode a) ide o projekt Strednej odbornej školy Jána Antonína Baťu 

v Partizánskom s hlavným cezhraničným partnerom Střední škola 

technická a ekonomická Brno, projekt s názvom SMART cezhraničné 

vzdelávanie, ktorého cieľom je budovanie značky školy prostredníc-

tvom employer brandingu. Aktivitami projektu sú najmä stáže pre 

pedagógov a žiakov, výmena skúseností a zvyšovanie kompetencií    

v oblasti digitálnej transformácie. Rozpočet Strednej odbornej 

školy Jána Antonína Baťu ako hlavného partnera projektu je       

60 561,- eur, z toho spolufinancovanie je vo výške 4 844,92 eur.  

V bode b) ide o Projekt Strednej odbornej školy Nováky, kde je 

hlavným cezhraničným partnerom Střední průmyslová škola chemická 

akademika Heyrovského Ostrava. Projekt s názvom digitálna banka SK 
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CZ pokusov INTERREG 2023/2024 zameraný na výmenu skúseností,    

odborných poznatkov a praxe prostredníctvom stáží žiakov a pedagó-

gov, rovnako s dôrazom na digitálnu transformáciu. Rozpočet školy 

ako hlavného partnera projektu je 59 037,86 eur, z toho spolufi-

nancovanie vo výške 4 723,03 eur. 

V bode c) ide o Projekt Strednej priemyselnej školy Nové Mesto nad 

Váhom, kde je hlavným partnerom Střední průmyslová škola Obchodní 

akademie Uherský Brod. Projekt s názvom S virtuální výukou bez 

hranic je zameraný na zavádzanie progresívnych metód dištančného 

vyučovania v oblasti všeobecných a odborných predmetov, aktivitami 

je vytvorenie unikátneho výučbového prostredia, s použitím... 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Zavolám predsedu, keď sa budete baviť moc. 

Ing. Martina Lamačková  

S použitím inovatívnych zobrazovacích technológií, zároveň budú 

teda aj nakúpené tieto technológie. Rozpočet školy ako hlavného 

cezhraničného partnera projektu je 122 632 EUR, z toho spolufinan-

covanie vo výške 9 810,56 EUR.  

V bode d) ide o Projekt Strednej priemyselnej školy Myjava, hlav-

ným cezhraničným partnerom SPŠ a Vyšší odborní škola Sokolská, Br-

no. Projekt s názvom DigiEdu cezhranične zameraný opäť na výmenu 

skúseností, odborných poznatkov a praxe prostredníctvom stáží    

žiakov a pedagógov, vypracovanie spoločných vzdelávacích materiá-

lov. Rozpočet školy ako hlavného cezhraničného partnera je 

58 382,93 EUR, z toho spolufinancovanie vo výške 4 670,64 EUR.  

Posledným v bode e) je Projekt Strednej odbornej školy technickej 

v Dubnici nad Váhom, kde je hlavným partnerom projektu Gymnázium 

Jana Pivečky a Střední odborná škola Slavičín. Projekt názvom Zvý-

šení technické a odborné kvalifikace žáků v přihraničí v oblasti 

Zlínskeho a Trenčianskeho kraje se zaměření na Mechanik seřizovač 

CNC. Projekt zameraný na zvyšovanie kompetencií žiakov aj pedagó-

gov v oblasti programovania a obsluhy CNC strojov. Aktivitami sú 

tvorba výukových materiálov, učebnice programovania CNC, stáže     

a výmena skúseností, nákup vybavenia. Rozpočet školy ako hlavného 

cezhraničného partnera je 181 531,36 EUR, z toho spolufinancovanie 

vo výške 14 522,51 EUR. Spolu sú projekty škôl v hodnote        

482 145,61 EUR, z toho spolufinancovanie je vo výške 38 571,66 EUR. 

Tieto finančné prostriedky poskytujeme školám na vlastne dofinan-

covanie aktivít projektu, predfinancovanie projektov je vo výške 

443 573,95 EUR. Tieto finančné prostriedky budú do rozpočtu TSK   

po realizácii projektu vrátené.  

Posledným je projekt Trenčianskeho múzea v Trenčíne s názvom Kul-

túrny most Trenčín - Slavičín, ktorý múzeum bude realizovať s mes-

tom Slavičín. Cieľom projektu je výmena skúseností kultúrnych    

komunít, tvorba spoločného kultúrneho programu, v investičnej   

časti je to vytvorenie novej muzeálnej expozície v hodinovej veži 

Trenčianskeho hradu, ktorá bude pre tento účel rekonštruovaná, 

reštaurovaná a tak isto dôjde k obnove spevnených plôch v areáli 

Trenčianskeho hradu v priestoroch amfiteátra, vrátane teda samot-

ného amfiteátra. Trenčianske múzeum ako partner projektu má rozpo-

čet 1 169 597,19 EUR, z toho spolufinancovanie vo výške 8 % pred-
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stavuje sumu 93 567,78 EUR. Projekt múzea bol predložený v roku 

2023, školské projekty 31. januára 2024. Ich realizácia sa predpo-

kladá v rokoch 2024 a 2025, kedy vznikne aj požiadavka na rozpočet 

TSK. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pekne pani inžinierke Lamačkovej a ešte chcem poďakovať 

pánovi inžinierovi Hančinovi za predložené predchádzajúce body, čo 

v tej mojej pomalosti som teda nestihol, takže to robím teraz.  

Ďakujem pekne. A nech sa páči, otváram diskusiu k predloženému  

bodu 15., podbodmi a) až f), písmenami a) až f), nech sa páči.  

Nikto nie je prihlásený do diskusie, končím možnosť prihlásiť sa 

do diskusie a tak ako povedala na začiatku pani Lamačková, budeme 

hlasovať samostatne o všetkých jednotlivých projektoch, takže  

ideme hlasovať o projekte 15. a). 

 

15. 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko -

Česko s názvom "SMART cezhraničné vzdelávanie", Stredná od-

borná škola Jána Antonína Baťu, Námestie SNP 5, Partizánske. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Ďakujem.  

 

U z n e s e n i e  číslo 254/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

15. 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko -  

Česko s názvom "Digitálna banka SK-CZ pokusov - Interreg 

2023/2024", Stredná odborná škola Nováky. 

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ideme hlasovať o bode 15. b). Hlasujte, prosím.  

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 2, ZDRŽALI SA: 2, konštatujem, že uznese-

nie bolo schválené. Ďakujem.  

 

U z n e s e n i e  číslo 255/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

15. 

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko - Čes-

ko s názvom "S virtuální výukou bez hranic", Stredná priemy-

selná škola, Bzinská 11, Nové Mesto nad Váhom. 
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Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Môžme hlasovať o bode 15.c).  

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené.  

 

U z n e s e n i e  číslo 256/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

15. 

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko -  

Česko s názvom "DigiEdu cezhranične", Stredná priemyselná 

škola, Ul. SNP 413/8, Myjava. 

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Môžeme prejsť k bodu 15. d). Hlasujte, prosím.  

 

ZA: 30, PROTI: nikto, NEZDRŽAL SA: nikto.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

 

U z n e s e n i e  číslo 257/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

    tejto zápisnice).   

 

15. 

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o NFP v rámci 
Programu INTERREG Slovensko - Česko s názvom „Zvýšení tech-

nické a odborné kvalifikace žáků v přihraničí v oblasti Zlín-

ského a Trenčianského kraje se zaměření na Mechanik  seřizovač 

CNC", SOŠ technická, Dubnica n. Váhom. 

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Prejdeme k hlasovaniu k bodu 15. e).  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 15. e) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 258/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

15. 

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Programu INTERREG Slovensko -  

Česko s názvom "Kultúrny most Trenčín-Slavičín", Trenčianske 

múzeum v Trenčíne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 15. f), 

nech sa páči, hlasujme. To je posledný 15., v rámci pätnásteho  

bodu. Je to jeden z tých INTERREGOV, ktoré sa týkajú Trenčianskeho 

hradu, kde sa bude teda, ak sa nám to schváli, bude rekonštruovať 

Hodinová veža a tam ten amfiteáter okolo tej studne. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.      

Uznesenie k bodu číslo 15. f) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 259/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 

16. Návrh na vymenovanie člena Výboru pre audit. 

    Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž - vedúci Odd. právneho, SM a VO 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak opätovne na scénu prichádza Tomáš Baláž. Bod číslo 16. Návrh 

na vymenovanie člena Výboru pre audit. Tomáš, nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. TSK má v súlade so zákonom zriade-

ný Výbor pre audit ako výbor riadiaceho orgánu a menovaných členov 

Výboru pre audit, kde súčasnými členmi výboru sú pani Mária Sulé-

tyová, Ing. Marta Kavecká, Ing. Katarína Králová, PhD. V mesiaci 

január 2024 bolo TSK doručené oznámenie pani Ing. Marty Kaveckej   

o vzdaní sa členstva vo Výbore pre audit. A preto sa navrhuje 

miesto pani Ing. Marty Kaveckej vymenovať od zajtrajšieho dňa Mgr. 

Máriu Laššovú. Navrhovaný člen je nezávislý, má prax v oblasti  

účtovníctva, resp. štatutárneho auditu a má kvalifikáciu vhodnú 

pre sektor, v ktorom TSK ako účtovná jednotka pôsobí. Pani Mgr. 

Mária Laššová je od mája 2021 hlavnou kontrolórkou mesta Bánovce 

nad Bebravou, predtým 13 rokov pôsobila ako hlavný účtovník a eko-

nóm obce Svinná, taktiež viedla komplexne účtovníctvo Združenia 

obcí Mikroregión Machnáč-Inovec a tiež účtovníctvo neziskovej    

organizácie Centra sociálnych služieb Svinná, n.o., a od roku 2017 

je členom Slovenskej komory audítorov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k tomuto personálnemu návrhu. Nech 

sa páči. Čiže musia byť traja, jedna sa vzdala, tak sme našli tre-

tieho, ktorý spĺňa teda tie kritériá. Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia k bodu 

číslo 16., nech sa páči, ktorý sa týka vymenovania člena Výboru 

pre audit. Hlasujeme.  

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 16. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 260/2024 
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(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice)   

 

 

17. Návrh na menovanie riaditeľa Nemocnice s poliklinikou Považská 

Bystrica, Nemocničná 986, 017 01 Považská Bystrica. 

    Predkladala: PhDr. Elena Štefíková, MPH- vedúca Odboru zdravot.a SP 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 17., a to je návrh, ďalšia personálna nomi-

nácia, personálny bod, Návrh na menovanie riaditeľa Nemocnice     

s poliklinikou Považská Bystrica, Nemocničná 986, Považská Bystri-

ca. Predkladá pani Štefíková, vedúca Odboru zdravotníctva a so-

ciálnej pomoci. Nech sa páči, máte slovo. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, vážení páni pod-

predsedovia. Dovoľte mi predložiť Návrh na menovanie riaditeľa  

Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica. TSK v súlade so záko-

nom 552 z roku 2003 o výkone práce vo verejnom záujme v platnom 

znení a v súlade so schválenými Zásadami pri postupe vo výberových 

konaniach na funkcie štatutárnych orgánov organizácií v zriaďova-

teľskej pôsobnosti TSK vyhlásil výberové konanie na obsadenie pra-

covnej pozície riaditeľ, riaditeľka Nemocnice s poliklinikou (NsP) 

Považská Bystrica, ktoré bolo zverejnené 12. 12. 2023. Dôvodom  

vyhlásenia výberového konania bolo uplynutie funkčného obdobia  

súčasného riaditeľa NsP Považská Bystrica. Do výberového konania 

sa v stanovenom termíne prihlásil 1 uchádzač, ktorý splnil pod-

mienky a bol pozvaný na výberové konanie. Výberové konanie sa us-

kutočnilo na Úrade TSK dňa 31. januára 2024 o 13.00 hodine. Na zá-

klade splnených kvalifikačných predpokladov a požiadaviek, prezen-

tovaného projektu zameraného na stratégiu a rozvoj NsP Považská 

Bystrica a výsledkov výberového konania výberová komisia odporuči-

la a predkladáme Zastupiteľstvu TSK návrh na vymenovanie úspešného 

uchádzača, pána MUDr. Igora Steinera do funkcie riaditeľa NsP Po-

važská Bystrica. Vzhľadom na to, že funkčné obdobie štatutárov je 

5 rokov, predkladáme návrh na menovanie riaditeľa s účinnosťou    

od 1. 4. 2024 na funkčné obdobie 5 rokov. Ďakujem veľmi pekne     

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto personálnemu bodu  

a personálnemu návrhu. Nech sa páči. Igor, nech sa páči. 

MUDr. Igor Steiner, MPH, MBA (poslanec)  

Dobrý deň prajem. Ja len chcem oznámiť všetkým, že vzhľadom na to, 

že som v konflikte, nebudem hlasovať, ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Kľudne to môžeš urobiť aj inak, že povieš, že si v konflikte a mô-

žeš hlasovať. Proti už nie teda, to proti už nie teda. Dobre.  

Takže to bol asi jediný príspevok do diskusie teraz, hej? Takže 

ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak, ako bolo predložené pod bodom číslo 17., ako ho 
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vlastne uviedla aj pani Štefíková, že teda NsP v Považskej Bystri-

ci bude najbližších 5 rokov, počnúc dňom 1. apríla 2024 viesť pán 

poslanec Igor Steiner. Nech sa páči, hlasujme o bode číslo 17.. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Igor, ešte je tu taká otázka, že či je to za odmenu alebo        

za trest? Ak si sa prihlásil, tak vieš do čoho ideš, tak nemôžeš 

potom vyplakávať.  

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 17. sme schválili. Takže Igor, pevné nervy 

prajeme do ďalšieho obdobia.  

 

U z n e s e n i e  číslo 261/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 

18. Správa o plnení Krajskej koncepcie environmentálnej výchovy, 

vzdelávania a osvety v Trenčianskom samosprávnom kraji      

do roku 2030 a Akčný plán Krajskej koncepcie environmentálnej 

výchovy, vzdelávania a osvety v Trenčianskom kraji na roky 

2024 - 2026. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bodom číslo 18. je Správa o plnení krajskej Koncepcie environmen-

tálnej výchovy, vzdelávania a osvety v TSK do roku 2030 a Akčný 

plán v Trenčianskom kraji na roky 2024 - 2026. Predkladá Martina 

Lamačková. Nech sa páči, bod 18.. 

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem veľmi pekne ešte raz za slovo, v krátkosti len zhrniem. 

Krajská koncepcia environmentálneho vzdelávania, výchovy a osvety 

je rozdelená do 4 priorít, v týchto prioritách sa aj priebežne  

napĺňa. V priorite 1. ide o rozvoj infraštruktúry pre realizáciu 

koncepcie v TSK s cieľom vytvorenia funkčnej siete spolupracujú-

cich inštitúcií. V tejto priorite je pravidelne aktualizovaný zoz-

nam koordinátorov EVVO, sú organizované stretnutia, prebieha spo-

lupráca s Národným inštitútom vzdelávania a mládeže v Trenčíne,   

s ktorým sa realizuje vzdelávanie koordinátorov environmentálneho 

vzdelávania, výchovy a osvety. Vytvorená bola eko mapa, príručka 

pre koordinátorov s názvom Inšpiračka EVVO. Dôležitým je aj vytvo-

renie nástroja podpory ekocentier a poskytovateľov akreditovaného 

vzdelávania v rámci grantovej schémy TSK Zelené oči, oblasť podpo-

ry C. V priorite 2. Podpora ľudských zdrojov pre realizáciu envi-

ronmentálnej výchovy, vzdelávania a osvety prebehli 2 cykly akre-

ditovaného vzdelávania pedagógov. TSK ďalej uspel so žiadosťou    

o dotáciu z Envirofondu vo výške 47 538 EUR. Z tohto projektu budú 

zabezpečené špecializované pomôcky pre 140 škôl na území kraja,  

základných aj stredných, 15 škôl bude mať k dispozícii zážitkový 

kurz EVVO pre žiakov, vyškolených bude 150 pedagógov a budú zorga-
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nizované 4 zážitkové exkurzie pre týchto pedagógov. V priorite 3. 

ide o rozvoj informačnej a metodickej podpory. Tu bola vytvorená 

eko mapa, ďalej bola vytvorená platforma EVVOBOX, na ktorej sú 

zverejňované všetky informácie, novinky, všetky študijné materiá-

ly, všetky podporné materiály z oblasti environmentálneho vzdelá-

vania. Poslednou prioritou je vytvorenie systému financovania EVVO 

v kraji, kde kraj zatiaľ teda vytvoril grantovú schému Zelené oči, 

ktorá je v tomto roku rozšírená o oblasť podpory C. Je to tá pod-

pora akreditovaného vzdelávania, ktoré môžu poskytovať ekocentrá 

alebo akýkoľvek ďalší akreditovaný, akreditované inštitúcie pre 

vzdelávanie v oblasti environmentálnej výchovy. Súčasťou materiálu 

je Návrh Akčného plánu na roky 2024 - 2026. Návrh plánu navrhuje 

teda ďalšie body implementácie koncepcie. Ide o ďalšie pravidelné 

stretnutia s koordinátormi najmenej 2× ročne, zabezpečenie chodu 

koordinačnej kancelárie na úrade samosprávneho kraja, sieťovanie 

relevantných inštitúcií, udržiavanie aktualizácie eko poradenskej 

siete, starostlivosť o túto sieť, ďalšie pokračovanie grantovej 

schémy Zelené oči, poskytovanie akreditovaných kurzov, aktualizá-

cia a podpora siete lektorov, vybudovanie zázemia pre environmen-

tálne vzdelávanie. Ďalej sú definované aktivity na informovanie    

o EVVO a tak isto je definované pokračovanie financovania perso-

nálneho zabezpečenia, koordinácie a tak isto pokračovanie granto-

vej schémy Zelené oči. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto bodu, otváram diskusiu k tejto Správe   

o plnení Krajskej envirokoncepcie. Ja by som bol veľmi rád, keby 

sme tento rok znova rozšírili tú spoluprácu o nejaké ďalšie eko-

centrá. Dnes sme boli v Pruskom aj s ministrom pôdohospodárstva, 

kde sme podpisovali Memorandum o spolupráci s poľnohospodárskymi 

školami a to ekocentrum by tam pasovalo, len ten projekt nám    

zastal, nám ostal spať asi ten projekt. A bol by som rád aj tie 

ďalšie, tie ekocentrá, aby boli, zatiaľ máme asi len spoluprácu     

s dvoma, ktoré sa asi prihlásili do tej výzvy, ale toto je naše 

pod SOŠ-kou Pruské a nám to stojí, proste sa zastavilo a stojí to, 

čiže ja potrebujem mať projektov, aby to fungovalo. Dali sme tam 

za posledné 2 roky 5,5 milióna eur do tejto jedinej poľnohospodár-

skej školy. A je tam internát zrekonštruovaný, sú tam priestory  

na diskusiu, na ďalšie veci, atď., čiže to ekocentrum tam treba 

urobiť v tomto Pruskom, hej? Čiže to je úloha pre vás, aj pre pani 

riaditeľku, aby to tento rok začalo fungovať, nejaké takéto eko-

centrum. 

Ing. Martina Lamačková  

Okej.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa    

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

18., nech sa páči. Čiže tú správu berieme na vedomie, či? 

Ing. Martina Lamačková  

A schvaľuje sa ten plán. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A schvaľuje sa. Berieme na vedomie správu a schvaľuje sa akčný  
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plán na ďalšie 3 roky, 2024, 2025, 2026. Pustite hlasovanie.  

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 18. sme schválili. 

 

 U z n e s e n i e  číslo 262/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice).   

 

 

19. Informatívna správa o priebehu čerpania grantov v rámci envi-

ronmentálneho grantového programu Zelené oči v roku 2023. 

    Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, Martina, uviesť bod číslo 19., to je Informatívna 

správa o priebehu čerpania grantov v rámci environmentálneho gran-

tového programu Zelené oči v roku 2023.  

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem, ešte raz slovo. Čiže spolu bolo v roku 2023 predložených 

100 žiadostí o grant v rámci schémy Zelené oči, spoločne v hodnote 

185 171 EUR. Podporených bolo 54 žiadostí a vyčerpaných bolo     

99 201,10 EUR z celkovo rozpočtovaných 100 000 EUR, ktoré boli   

určené na podporu týchto projektov. Z podporených 54 žiadostí bolo 

najviac od žiadateľov z oblasti samosprávy, 32, 19 žiadostí bolo   

z oblasti neziskového sektora a 3 žiadosti boli podporené súkrom-

ným žiadateľom. Najviac žiadostí bolo predložených z okresu Tren-

čín: 14, najmenej naopak z okresu Ilava, kde boli podporené len 2 

žiadosti. Pokračujeme samozrejme, ďalej v grantovej schéme, bolo 

už predložených niekoľko desiatok žiadostí od začiatku tohto roka, 

na tento rok je zvýšený rozpočet zo 100 000 na 150 000, z toho 

30 000 je určených práve na podporu ekocentier a pre poskytovate-

ľov environmentálneho vzdelávania. Čiže veríme, že aj tento rok 

bude úspešný a vyčerpáme opäť určené financie najmenej na 99 %    

a týmto teda všetkým, ktorí máte záujem predložiť žiadosti, dávam 

do pozornosti, že tá možnosť tu je, ale peniažky sa budú míňať 

rýchlo. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme za túto informáciu v tej poslednej vete, že sa budú míňať 

rýchlo tie peniažky, tak treba sa prihlásiť. Otváram diskusiu     

k bodu číslo 19.. Nech sa páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

19.. Tam je uznesenie, že berie na vedomie. Ďakujem veľmi pekne, 

takže poďme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 19.. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 19. sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 263/2024 
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(obsah uznesenia viď príloha   

                tejto zápisnice). 

   

20. Diskusia – Rôzne. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte máme 2 body. Bod 20., to je Diskusia - 

Rôzne. Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci. Ak dovolíte, 

ja by som možno v tomto bode chcel povedať pár slov. Chcem vás  

požiadať, keďže dnes máme aj oceňovanie Cena predsedu a Cena    

Zastupiteľstva TSK ako najväčšie ocenenia, ktoré môžu občania zís-

kať zo strany Trenčianskej župy. My sme to plánovali už dlhšiu  

dobu, znova v ten deň, kedy je zastupiteľstvo, tak vás chcem    

poprosiť o sedemnástej sa presunúť na 17.00 h do Kasárne Trenčian-

skeho hradu, kde je naozaj pripravený veľmi zaujímavý program  

nielen pre vás, ale hlavne teda pre ocenených s ich rodinami. Je 

to cena nielen predsedu, ale je to Cena Zastupiteľstva TSK, ktorú 

ste schvaľovali na januárovom zastupiteľstve, tak myslím, že by si 

zaslúžili aj títo ocenení, ktorých ste takto schválili, vašu osob-

nú účasť na tejto slávnosti. Ak chcete potom odísť neskôr, alebo 

skôr teda, než to skončí celé, kľudne potom môžete odísť, ale bol 

by som veľmi rád, ak by ste o tej 17.00 h boli prítomní na tomto 

slávnostnom oceňovaní. Chceme tiež povedať a neviem, je tu Ela 

Štefíková? Je tu, tam vedľa, že ak chceme nejakú pomoc, teda aj    

zo strany poslancov alebo zastupiteľstva, zo strany SK osmičky, čo 

sa týka vlastne tých pohotovostí, tých APS-iek, pretože tie licen-

cie majú do 30. júna tohto roku. Viem, že sa rokovalo hodne aj    

so ZMOS-om, aj so zástupcami ZMOS-u. Mňa trošku tak zaráža, že  

ministerka zdravotníctva vynechala samosprávne kraje z týchto   

rokovaní a predsa my máme veľa z týchto kompetencií, práve samo-

správne kraje. Ja súhlasím, aby pani ministerka rokovala aj so zá-

stupcami ZMOS-u a jednotlivých miest, v ktorých tieto APS-ky sú    

a v ktorých teda sa majú tieto APS-ky rušiť a u nás v Trenčianskom 

kraji to bude katastrofa, ak to nastane po 1. júli, pretože budú 

fungovať detské pohotovosti iba v tých hlavných mestách - Trenčín, 

Prievidza a Považská Bystrica. To zas bude mať podľa mňa vysoký 

tlak a dopad vlastne na fungovanie aj potom tých urgentov v tých 

jednotlivých nemocniciach, ktoré máme atď., atď.. Takže tu by sme 

mali, aj teda za SK8 poviem, viem, že nejaké stretnutie bolo u pa-

ni ministerky zdravotníctva, ale treba už vypísať proste tie nové 

výberové konania, aby od 1. júla mohli pokračovať tieto APS-ky    

a my by sme boli veľmi radi, ak by tieto APS-ky fungovali v každom 

okrese alebo minimálne v tých 6 okresoch Trenčianskeho kraja z 9, 

v ktorých teraz v súčasnosti detské pohotovosti fungujú. A to isté 

vlastne potom je aj s dospeláckymi, hej, pohotovosťami, tých 9,   

v 9 okresoch zatiaľ funguje. Tam tiež im končia licencie asi       

a znova ich musí Ministerstvo zdravotníctva teraz ako správca  

alebo toho celého systému APS-iek vlastne vypísať teraz, hej?   

Takže to len teraz vás na to upozorňujem, hovorím, že my určite 

tiež ako SK8 budeme tlačiť na to, aby... Nejaké doplnkové body 

atď., to si myslím, že nemá zmysel. Pani Štefíková, že? Tie dopln-
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kové body, atď., to nemá zmysel, to je zase len nejaký taký návrh, 

aby sme sa nejakým spôsobom uchlácholili, atď.. Doplnkové body nič  

nevyriešia, pretože ak nebudú v tých normálnych bodoch tí lekári, 

tak do doplnkových vám už nikto určite nepôjde. Čiže toto som 

chcel povedať, to je asi taká teraz aktuálna vec, aktuálna téma. 

Ešte čo sa týka SK8, čiže mali sme tu zasadanie v Trenčíne pracov-

né. Ja som navrhol 2 také body, že chceme, aby pri revízii teraz 

tejto strednodobej revízii Programu Slovensko, čo je rok 2024, je 

presne polovica programovacieho obdobia, MIRRI vyrokovalo a vláda 

Slovenskej republiky v Bruseli finančné prostriedky a balík fi-

nančných prostriedkov zatiaľ v hodnote viac ako 50 mil. EUR na re-

konštrukciu stredoškolských internátov, pretože nikde v súčasnom 

Programe Slovensko, ani v Pláne obnovy nie je takáto možnosť a my 

chceme rekonštruovať takto 6 internátov, na 2 internáty už máme 

vlastne aj právoplatné stavebné povolenia s projektovými dokumen-

táciami, je to Púchov, Trenčín. Pripravuje sa teraz, dokončuje sa 

Myjava, Nové Mesto, Považská Bystrica a Kalina v Prievidzi, čiže 

týchto 6 internátov stredoškolských chceme zrekonštruovať a tam, 

kde netreba stavebné povolenia, resp., už sú stavebné povolenia, 

tak je to objem v rámci celého Slovenska okolo 52 mil. eur. Celko-

vo tie požiadavky sú za viac ako 150 mil. eur. Čiže to bola prvá 

vec, na ktorej sme sa zhodli na SK8, pôjde takýto list  a práve 

tento rok 2024 je dobrým priestorom na to, aby sa našli finančné 

prostriedky aj na rekonštrukciu stredoškolských internátov. Z Plá-

nu obnovy sa to nedá. Ja som sa bavil aj s ministrom školstva 

Druckerom, kde teda cez ten Komponent 6 tuším, to nie je možné 

urobiť. Tam sú vysokoškolské internáty a stredoškolské internáty 

sa nemôžu. Viem, že ušetrí alebo neminie všetkých 150 mil. eur, 

ktoré idú na rozšírenie kapacít materských škôl, je tam strašne 

nízke čerpanie, aj tie požiadavky zo strany samospráv nie sú na 

takýto objem, ale bohužiaľ, z tohto objemu finančných prostriedkov 

to nie je možné, po rokovaniach aj s podpredsedom vlády Kmecom aj 

na MIRRI. Takže toto sme tam podali a druhú vec, ktorú som podal  

a ktorá bola schválená, že SK8 požiada vládu a Ministerstvo hospo-

dárstva (MH SR) o prevod majetkových účastí, zostatku majetkových 

účastí u desiatich SAD-iek, ktoré ešte teda, kde má štát účasť.   

U nás sa jedná len o jednu SAD-ku, SAD-ku Trenčín, kde je viac ako 

40 %, 41 % ešte v majetku štátu. Chceme, aby to bolo bezodplatne 

prevedené na jednotlivé vyššie územné celky, teda ak oni o to pre-

javia záujem a ja si myslím, že my by sme o to prejaviť záujem ma-

li. Takže aj toto bolo schválené a najbližšie obdobie  teda budeme 

rokovať s MH SR, s MH manažmentom, aby tie akcie boli prevedené 

potom na vyššie územné celky. Myslím, že tým budeme mať úplne inú 

pozíciu voči majiteľom súčasných SAD-iek, ktorí zabezpečujú prí-

mestskú autobusovú dopravu. A budeme mať možnosť vyjednávať teda  

v tomto prípade so SAD-kou Trenčín aj o iných veciach, možnosti 

vytvorenia spoločného podniku, atď., atď.. Takže tieto veci sme 

riešili na SK8 a tieto veci som predložil za SK8 ja. 

Tiež sme sa bavili o tom, že nemôžeme súhlasiť teraz s návrhom  

odborárov na znenie Vyššej kolektívnej zmluvy, ktorá hovorí, že 

zvýšiť platy vo verejnej správe o 10 %, tuším od 1. septembra ale-
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bo októbra, od 1. septembra. Na rozpočet župy by to bolo teda ná-

klady navyše 1,2 milióna eur v tomto roku, v budúcom roku od 1. 

januára o ďalších 10 %, čiže náklady župné by vzrástli o viac ako 

7 000 000 EUR budúci rok a to už by sme asi teda nezvládli. Čiže 

tam sme sa tiež zhodli na tom, že SK8 nesúhlasí s takýmto zvyšova-

ním miezd vo verejnej správe, pretože by to bolo likvidačné pre 

tie samosprávy. Ale všetko je teda vlastne na tom rokovaní a ja 

pevne verím, že nejaký kompromis sa určite nájde. Očakáva sa in-

flácia tento rok za rok 2024, že bude niekde okolo troch percent 

alebo ku štyrom percentám, čiže dôvod zvyšovať o 10 % tento rok    

od 1. septembra, od 1. januára o ďalších 10 %, to proste nedokáže-

me to uniesť a myslím si, že nielen samosprávne kraje, ale určite 

aj mestá a obce s tým budú mať naozaj veľké problémy a mali s tým 

problémy už aj minulý rok, keď mali problém zostaviť rozpočty 

hlavne na financovanie materských škôl, lebo tie platy tam naozaj 

stúpali v materských aj v základných školách. Takže toľko z mojej 

strany asi, sú prihlásení do diskusie viacerí poslanci, takže nech 

sa páči, pani poslankyňa Novotná, potom páni podpredsedovia, pod-

predsedníčka, pán podpredseda. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa) 

Vážený pán predseda, vážení kolegovia, chcela by som vás ako pred-

sedníčka Komisie na ochranu verejného záujmu kraja pri výkone 

funkcie poprosiť, aby ste nezabudli, že posledný termín na odo-

vzdanie majetkových priznaní je koniec apríla. Zároveň by som vás, 

áno, aj pán predseda, ty posielaš a primátori posielajú do Národ-

nej rady, ale pokiaľ doručíte aj našej komisii, tak založíme tu. 

Publikovať budeme linky na Národnú radu. Ale chcela by som vás  

poprosiť, aby ste nezabudli dať prílohy. A jednou z povinných prí-

loh je aj potvrdenie o príjme z TSK. Takže pokiaľ by ste mali   

nejaké nejasnosti, nech sa páči, môžete kontaktovať mňa alebo pána 

hlavného kontrolóra. Prostredníctvom tajomníka komisie doktora 

Tótha sme vám poslali tlačivá, čiže iba ich vyplňte, všetko máte   

v mailovej pošte. Všetkým, všetkým. Prostredníctvom mailovej poš-

ty, pán podpredseda.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Potrubná už sa nepoužíva, takže ďakujeme pekne za upozornenie,  

pani poslankyňa. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa) 

Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Potrubná už nie je, hej? Takže ďakujeme za upozornenie. Nech sa 

páči, splňte si, prosím vás, tie vaše povinnosti, ktoré vám vyplý-

vajú z funkcie alebo z pozície poslancov Zastupiteľstva TSK. Pani 

podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne, vážený pán predseda, vážení páni podpredsedovia, 

milí kolegovia, kolegyne. Tak ako hovoril pán predseda minulý týž-

deň, práve tu v Trenčíne zasadala SK8 a súčasťou tohto zasadania 

bol aj taký slávnostný a veľmi pekný večerný program, ktorý sa  

volal, oceňovanie teda tých významných ľudí z regiónov, volalo sa 

to Cena regiónov. Ja by som sa chcela poďakovať vedeniu Trenčian-
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skeho kraja, že teda sa podujalo na organizáciu tohto, ale aj 

všetkým zamestnancom úradu, ktorí ten večer pripravili. Bolo to 

naozaj mimoriadne osviežujúce vidieť, čo všetko ľudia dokážu vy-

tvoriť v podmienkach, ktoré teda regióny ponúkajú, ktoré sú nie 

také, akoby si, by človek predpokladal, že na ten výsledok je tre-

ba. Boli to príbehy úžasných ľudí, ktorí naozaj niečo dokázali, 

pre mňa napr. veľmi inšpiratívne bolo vystúpenie, niekoľkí sme tam 

boli, niektorí, bolo, je veľmi inšpirujúce vystúpenie pani, ktorá 

opravuje nejaký hrad v Jelšovci, v Jelšave. Ona to tak krásne   

povedala, že keď chcete opravovať rozpadajúci sa hrad, nepotrebu-

jete niekoľko miliónový grant. Zoberte si maltu, špachtľu a choď-

te. Bolo to úžasné a ja sa veľmi teším, že takéto je, lebo tie 

ocenenia existujú takého typu ako Krištáľové krídlo, ja to nejako 

nechcem znevažovať, ale to sú ľudia, ktorí pracujú v úplne iných 

podmienkach ako tí, ktorí pracujú v organizáciách, alebo pre po-

treby Trenčianskeho kraja. Bolo to veľmi, teda samosprávnych kra-

jov všetkých, lebo sa to týkalo všetkých samosprávnych krajov. Bol 

to veľmi, bol tam veľmi pekný program, bolo to naozaj, snímala to 

Slovenská televízia, chcem vás upozorniť, ak teda máte záujem, 7. 

apríla 14:30 na RTVS 2 by ten program mali vysielať. Bolo to veľmi 

pekné a bodaj by teda takto naďalej sme mali možnosť oceňovať   

ľudí, ktorí na kolene tvoria veľké hodnoty. Ďakujem, že sa to  

mohlo uskutočniť prvýkrát práve v Trenčíne. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A Norika ja chcem poďakovať tiež za zapožičanie tvojho žiaka      

z gymnázia, ktorý nám tiež vlastne spríjemnil svojou hrou na har-

monike, akordeóne? Ktorý má niekoľko rôznych ocenení v súťažiach, 

ktorý nám spríjemnil tiež časť toho celého večera, takže tiež veľ-

ká vďaka, som rád, že máme takýchto šikovných žiakov. Pán podpred-

seda Božik, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia, dovoľ, pán predse-

da, aby som reagoval na tvoje slová, ktoré tu odzneli v nadväznos-

ti na rokovanie v kontexte riešenia tej nešťastnej situácie, ktorá 

nastáva v ambulanciách alebo v ambulantných pohotovostiach pre de-

ti, kde tá situácia je skutočne vážna tým, že práve ja sa chcem 

ospravedlniť, o 17.00 h nemôžem ísť na akciu, lebo idem do Brati-

slavy, ma čakajú 2 rokovania a potom idem do TA3 do Témy dňa práve   

na túto tému, a to preto, lebo tá situácia je skutočne veľmi vážna 

a čo je zlé je to, že doteraz sa rokovalo vlastne vždy len s vyš-

šími územnými celkami, a ZMOS prvýkrát sadol za rokovací stôl až 

teraz, keď sme si to trošku vynútili. Nám zanikajú pohotovosti, 

priatelia, v Novom Meste nad Váhom, na Myjave, v Partizánskom     

a Dubnici nad Váhom. To, čo povedal pán predseda je absolútna 

pravda, pokiaľ k tomuto dôjde. Ja som sa pokúsil cez ZMOS mobili-

zovať 15 primátorov, aby dali dohromady podpisy tých lekárov, kto-

rí sú ochotní slúžiť. A ja vám poviem taký, takú vlastnú skúse-

nosť, aby som nehovoril o hlúpostiach niekde, alebo niečo fabulo-

val alebo vymýšľal. Keď som volal bánoveckej detskej lekárke, aby 

prišli do Partizánskeho na rokovanie, tak mi povedala, že ani    

neprídu, nemajú sa o čom baviť. Ja som ešte predtým v Teleráne Te-
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levízie Markíza o tom hovoril, že spustil som túto akciu spolu    

s kolegami, aby sme urobili nejaký monitoring, že koľko lekárov je 

ochotných zabojovať za tie ambulantné pohotovostné služby v tých 

prvých bodoch, kde ešte stále sú, lebo väčšina bude končiť v, 10 

končí teraz v júni a Partizánske končí v novembri. Ja musím pove-

dať, že pani doktorky z Bánoviec 2 odmietli čo i len prísť, 

ďalšie, ktoré prišli, povedali, že sa už tešia na to, keď to v 

Partizánskom skončí a budú môcť ísť do Trenčína a v meste, v mes-

te, som skončil a v okrese celom so šiestimi pediatrami, ktorí nie 

sú ochotní zabojovať za pevný bod, lebo aby sa 6 pediatričiek, z 

ktorých jedna má teda 70+, apropo, v Bánovciach má jedna pani dok-

torka 80+, teda 84 rokov. Jednoducho, to už sú, to sú už také po-

zície, ktoré teda vekovo asi, si úplne uvedomujem, že to je veľmi 

zložité, s dovetkom, že zo 61 pohotovostných bodov 6 zaniklo ešte 

minulý rok, medzi nimi boli Púchov a Bánovce, ktoré sa nikdy ani 

otvorili, lebo neboli lekári. Teraz má zaniknúť 15, zostane 40.    

A z geografie trošku, máme 141 miest. Každé to jedno mesto má ne-

jaký mikroregión okolo seba. Zo 141 ostane 40. A perspektíva     

do budúcna: hovoríme a žiadame, aby sa niečo zmenilo. Ja sa pri-

znám, že neviem, čo sa má zmeniť z hľadiska atestácie a z hľadiska 

toho, aby tých pediatrov bolo viacej, aby tí starší uvoľňovali 

miesto mladším a tie obvody nepredávali a neviem čo, ja to fakt    

neviem na to odpoveď, lebo ja som sa so Slovenskou pediatrickou 

spoločnosťou stretol prvýkrát na pôde Ministerstva zdravotníctva, 

prvýkrát so zástupcami. Dovtedy nikdy, nikdy ZMOS nerokoval, asi 

ani nežiadal, čo som kritizoval ja dovnútra našej organizácie, že 

ZMOS sa zdravotníctvu, žiaľ, ale nejakým spôsobom, vôbec sa tým 

nezaoberal, nevenoval sa tomu v tejto oblasti. A čo chcem zdôraz-

niť je to, že dneska 6 doktoriek z Partizánskeho odchádza do To-

poľčian, že teda iný kraj, naše deti majú chodiť do Topoľčian,  

podobne ako z Myjavy do Skalice, do iného kraja. Ale teraz si   

zoberte tú perspektívu. A teraz, aby som tu zase nevaril z vody: 6 

doktoriek sa spojí s 9, aby ich bolo 15 a bolo určené, že minimál-

na kvóta je 15 detských lekárov, teda odborne povedané pediatrov. 

V Topoľčanoch, z tých 15 na 6 rokov je 6 pediatrov 70+. Keď zobe-

riete takú klasickú dedukciu, že pravdepodobne o 6 rokov budú 

starší, čo teda pravdepodobnosť hraničiaca s istotou, že budú asi 

starší, tak za tých 6 rokov skončí ďalších 6 a bude ich tam 9     

a zanikne. Čiže my sa budeme modliť, aby v Prievidzi ešte boli ne-

jakí pediatri, lebo my najbližšiu pohotovosť budeme mať v Nitre 

alebo v Trenčíne. Tzn. že u nás sa bude stávať to, čo dnes je      

v Bratislave, na celú Bratislavu 1 pohotovosť, kde sa teraz čaká 

6, 7, 8 hodín, kým vám zoberú choré dieťa. Čo je teda podľa mňa,    

a tu sú ďaleko lepší špecialisti, Igorko je pediater ako vyšitý, 

veľmi uznávaný, rešpektovaný pán riaditeľ považskobystrickej ne-

mocnice. Takže vie istotne posúdiť, čo je to čakať so 6,7,8 ročným 

dieťatkom, pardon, 6,7,8 hodín čakať s malým dieťaťom na pohoto-

vosti. Čiže nemáme riešenie na toto, čo hovorím, iba sa s vami 

snažím zdieľať to množstvo problémov, ktoré cíti aj pán župan     

a hovoril  o nich, ako to riešia oni v SK8. U nás ten tlak je ešte 

bezprostrednejší, lebo ja ako primátor som s tými mamičkami, de-
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tičkami každý deň v kontakte, alebo takmer každý deň, keď nie som 

v Bratislave. A toto cítia na Myjave, toto cítia istotne aj v Bá-

novciach, už dlhšiu dobu tam pohotovosť nemajú, Katka Heneková ke-

dysi robila aj petíciu. Ja petíciu nerobím, lebo petícia je zby-

točná, ja petíciou nezískam ani jedného detského lekára, tzn., že 

už je to zbytočné, toto, to mám za sebou. Tzn., ja len chcem po-

prosiť, možnože aj našu Komisiu pre sociálnu politiku a zdravot-

níctvo, aj tú sekciu, ktorú máme takú samostatne vytvorenú, že 

skúsme, ja neviem, teda medzi lekármi, ktorí sú medzi nami, nájsť 

nejaký návrh riešení, ktoré by mohli pomôcť celej veci, lebo my 

skutočne sa posúvame dozadu, my nejdeme dopredu. A čo je najhor-

šie, toto všeobecne platí, že pokiaľ nejde o život a o zdravie, 

tak nejde o nič. A aspoň jedno som donútil, nie donútil, presved-

čil som kolegov, aby nehovorili slovíčko reforma, lebo ja považu-

jem reformu za zmenu k lepšiemu, toto nie je reforma, toto je zá-

chrana zvyškov kolabujúceho systému. A my musíme tým ľuďom pove-

dať, žiaľbohu, aj my tu na kraji, že tie veci, ktoré sa dejú v na-

šich mestách a v našich okresoch, nevieme zvrátiť, nevieme ich 

zvrátiť. Systémová chyba nastala niekde inde a v nejakom inom 

čase, dlho sa o tom rozprávalo, nikto sa tomu nevenoval a teraz je 

načase povedať ľuďom pravdu. To, čo sa deje, je záchrana zvyškov 

kolabujúceho systému a platí to, že nikdy nemôže byť tak zle, aby 

nemohlo byť horšie. A my sa práve v takej situácii nachádzame, že 

sa obávam, že postupom času budeme konštatovať, že to zlé nás, 

alebo najhoršie ešte len čaká. Takže ja len toľko. Ja som pani mi-

nisterku požiadal, aj pediatrov som požiadal o stretnutie, zástup-

covia pediatrov a hlavná odborníčka nebola tým veľmi nadšená, ich 

rétorika bola relatívne jednoznačná, povedal by som, že rigorózna 

a nezvratná. A ja som narazil u vlastných pediatrov na hranice 

možného, kde si uvedomujem, že so 6 pediatrami ambulantnú pohoto-

vosť pre deti nedokážem v meste a v okrese Partizánske zachrániť. 

Čiže dostávame sa k tomu, že ľudia budú musieť chodiť taxíkmi, bu-

de sa používať RZP-čka, potom RZP-čka bude chýbať niekde inde      

a urgenty budú preťažené vo večerných hodinách. A záver asi je ta-

ký, že bude asi na Slovensku platiť, že je lepšie byť bohatý      

a zdravý ako chudobný a chorý. Takže toľko z mojej strany. Prepáč-

te mi túto konštatáciu, ale chcel som sa o ňu podeliť len preto, 

lebo hoci som teda v tej pozícii, v ktorej som vďaka podpore kole-

gov s božou pomocou, ale sú situácie, ktoré nevieme zvrátiť a ne-

vieme ich ani vyriešiť a treba asi minimálne povedať ľuďom toto, 

že nevieme to vyriešiť. Takže ja ďakujem za snahy SK osmičky.      

A ešte jedno rokovanie s 15 primátormi som si vyžiadal u pani mi-

nisterky, požiadal som, aby tam boli aj zástupcovia, ak je to mož-

né, krajov, ja som bol informovaný a hovoril som pani ministerke, 

že viem, že bude stretnutie SK8, lebo to bolo ešte predtým rokova-

ním, ktoré bolo v Trenčíne, povedal som jej, že istotne župy budú 

mať záujem o stretnutie a bude potrebné, aby sa stretla a povedal 

som, že ak to máme nejakým spôsobom definitívne uzatvoriť, tak vás 

chcem poprosiť, aby tam boli aj 15 primátori dotknutých miest.    

V našom prípade teda ide o Myjavu, Nové Mesto, Dubnicu a Partizán-

ske. Viem teda, že dubnická pohotovosť je realizovaná prostredníc-
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tvom trenčianskej Fakultnej nemocnice, tak isto je to personálne 

vo veľmi kritickom stave. Takže, len toľko z mojej strany a prajem 

príjemné oceňovanie a veľa pekných zážitkov. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda. A presne tak, to stretnutie 

ešte musíme jedno zorganizovať, teda minimálne jedno, za účasti 

ZMOS-u a 15 primátorov, ktorých sa to týka a Hela, aj za SK8      

a za TSK, ako my tam nemôžeme chýbať, pani ministerka nás nemôže 

vynechať ako samosprávne kraje, my máme tých kompetencií hodne, čo 

sa týka zdravotníctva a máme čo do toho povedať, takže ja som to 

hovoril aj na rokovaní na SK8 v štvrtok vlastne, ktoré sme mali tu   

v Trenčíne, že mi to trošku tak pripadá, že sme vynechávaní z toho 

ako samosprávne kraje, takže toto stretnutie musíme ešte urobiť   

a urobiť maximum, čo sa dá, aby nám tu neostali naozaj iba 3 det-

ské pohotovosti v Považskej Bystrici, v Trenčíne a v Prievidzi.    

A plne súhlasím to, čo hovorí aj Jozef Božik ako predseda ZMOS-u, 

takže a týka sa vlastne aj Partizánskeho tá pohotovosť jedna, nie? 

Takže tam ste priamo do toho zainteresovaní, že musíme teda niečo 

urobiť. Nemôže sa to nechať len tak, že tie licencie skončia 30. 

júna a potom budú rodičia chodiť cestovať krížom-krážom cez celý 

kraj hore, dole a budú zapĺňať teda urgenty. Igor, vy už máte 

tých, na tom urgente hodne teraz, dosť toho v Považskej Bystrici, 

to isté náš urgent v Bojniciach, hej? Ale určite aj Fakultná ne-

mocnica Trenčín, tiež majú tie urgenty veľakrát veľmi preplnené. 

Takže nech sa páči, pani poslankyňa Novotná ešte, asi s inou té-

mou, alebo k tomuto faktickou? S faktickou, nech sa páči. Viem, že 

sme teraz zasa dali tému do diskusie zdravotníctva, a preto aj to 

ďalšie zastupiteľstvo bude zvlášť iba monotematické, dobre? Bude 

sa týkať zdravotníctva, dobre? Tu v Trenčianskom kraji. Takže nech 

sa páči, tam budeme tiež o tom ešte určite veľa rozprávať. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Možno by som len doplnila Jozefa Božika k situácii, ktorá v súčas-

nosti je. Presne týmto, použijem pejoratívne slovo, peklom sme si 

s primátorkou Púchova s Katkou Henekovou prechádzali, keď sme zis-

tili, že jednoducho niet lekárov, niet detských lekárov, ktorí by 

mohli slúžiť na pohotovosti. V našom prípade v Bánovciach 3 lekár-

ky, 3 mladé detské lekárky otehotneli, no a situácia sa vyhrotila 

tak, že tie, ktoré zostali, museli slúžiť aj 2 - 3× do týždňa, čo 

bolo pre ne neúnosné. Urobili sme všetko pre to, aby sme toto 

zvrátili. Ponúkli sme prostredníctvom inzerátov, prostredníctvom 

riaditeľky nemocnice byty pre detských lekárov, spustili sme petí-

ciu aj celoštátnu, aj papierovú, regionálnu. Natočili sme niekoľko 

reportáží, ale nakoniec sme sa dohodli s Jozefom Božikom, že naše 

detské lekárky, ktoré vtedy povedali, že sa tešia na služby      

do Partizánskeho, tak dohodli sme sa, že naše lekárky pôjdu do 

Partizánskeho. Teraz ako počúvam, je situácia taká, že pôjdu slú-

žiť z Partizánskeho do Trenčína, z Bánoviec. Ale tak, ako ste 

skonštatovali, toto tú situáciu nerieši. Opakovane sme boli za pa-

ni ministerkou v tom čase, komunikovali sme s hlavnou odborníčkou      

s pani Elenou Prekopovou. Ale pokiaľ nebolo lekárov, tak jednodu-
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cho my si tam nesadneme a nevieme ordinovať, tak to je, jednodu-

cho. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, my keby sme, pani poslankyňa vyštudovali nejakú tých 6 rokov 

ešte ďalšiu atestáciu. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Partizánske bolo pre Bánovce veľmi dobrou alternatívou, blízko, 

teraz tá situácia sa skomplikuje, pretože do Trenčína je to oveľa 

ďalej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za príspevok. Pán primátor Wolf, nech sa páči. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo, pán predseda, ja takisto chcem rea-

govať na pána predsedu ZMOS-u a podpredsedu TSK, že tá situácia je 

veľmi vážna. Ja mu ďakujem za tú energiu, ktorú do nej a do jej 

riešenia vkladá, lebo je naozaj enormná a veľmi rád sa zúčastním 

toho stretnutia. My sme v podstate ako mesto Dubnica nad Váhom 

takpovediac, prví na rane. Tá informácia o tom, že u nás zanikne 

pohotovosť, nám prišla oznámením ako od riaditeľa nemocnice       

z Trenčína, tak aj z Ministerstva zdravotníctva. Ja som na to sa-

mozrejme reagoval negatívne s tým, že som si vyžiadal nejaké šta-

tistické údaje, kde je teda vidieť, že tá návštevnosť najmä počas 

víkendov na tej detskej pohotovosti v Dubnici nad Váhom, tak ako 

tu už bolo povedané, je to spádová oblasť pre viac ako 60 000 oby-

vateľov, sa pohybuje rádovo v dvojciferných číslach, a to pravi-

delne. Takže preto som apeloval, či by bolo možné zachovať tú det-

skú pohotovosť aspoň počas tých víkendov a prípadne otvoriť tú de-

batu aspoň na takejto nejakej úrovni, že či by nebolo možné to za-

bezpečiť aspoň v takomto rozsahu? Tá odpoveď zatiaľ je presne taká 

istá, ako tu už odznelo viackrát a ja to ešte zopakujem, že sú 

personálne natoľko poddimenzovaní, že nie sú schopní postaviť tú 

detskú pohotovosť, ale minimálne sa rozprávať možno o takejto ne-

jakej možnosti, že aspoň počas tých víkendov, lebo bolo vidieť na-

ozaj z tých štatistických údajov, že počas tých víkendov to bolo 

dostatočne vyťažené, tá pohotovosť, už 20 ľudí, ktorí sa tam počas 

dňa vystriedajú, aj ja som mal osobne možno zažiť, že sa čakalo aj 

u nás rádovo v hodinách, čiže neviem si to celkovo predstaviť     

v tom Trenčíne, ako to bude vyzerať a tá situácia, ako si popísal 

Jozef, 5-6 hodín, môže byť naozaj reálna, že to nie je nejaký ka-

tastrofický scenár, ktorý sa tu teraz len tak vykresľuje v tej 

verbálnej rovine. Ale taká asociácia pre mňa ako pre primátora, 

tak isto aj pre otca, je veľmi nepríjemná a myslím si, že pokiaľ 

sa dá ešte rokovať a sú tam nejaké možnosti, tak hľadajme alterna-

tívy, ako to urobiť, prípadne aj my ako mestá sme pripravené, pev-

ne verím, že poskytnúť nejakú pomoc, nejaký support, možno nejakú 

mieru participácie aj ekonomickej na to, aby aspoň v nejakej miere 

tie pohotovosti, prípadne počas tých najvyťaženejších dní počas 

víkendu boli zachované. Takže za mňa len toľko. A ďakujem veľmi 

pekne za slovo, pán predseda. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec. Pán podpredseda Trstenský, nech 
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sa páči. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pekne. Chcel by som poďakovať Jožkovi Božikovi, tentokrát 

ako predsedovi Združenia miest a obcí Slovenska, pretože vykonáva 

svoju funkciu veľmi dobre a teraz je mi trochu ľúto, že už som ne-

ni primátor. Rád by som s ním spolupracoval, pretože je to človek, 

ktorý nielen v tejto oblasti, ale aj v iných oblastiach vynakladá 

obrovské množstvo síl, svojho času, okráda svoju rodinu o ten čas, 

ktorý s nimi môže stráviť. Takže Jozef, ďakujem ti velice pekne. 

Hovorím to ako človek, ktorý prežil v samospráve už takmer 30 ro-

kov, nie takmer, ale od 94. už to bude 30 rokov. Naše zdravotníc-

tvo, keď sme sa pýtali, že kedy ochorelo, tak v roku 1990, keď sme 

si vyštrngali slobodu a demokraciu a zabudli sme, že máme aj neja-

ké povinnosti a zodpovednosť, takže tam to všetko začalo a pokra-

čovalo to jednotlivými vládami, ktoré na Slovensku vládli po roku 

1993, dajme tomu, keď sme sa stali samostatnou Slovenskou republi-

kou. Všetko sme robili preto, aby sme sa dostali do tohto stavu. 

Takže ten začiatok je reálne tam, pretože dnes vychovať jedného 

lekára, ja som teda ekonóm, ale trvá minimálne 12-15 rokov. Keby 

sme teraz všetci začali robiť všetko pre to, aby zdravotníctvo na 

Slovensku bolo zdravé, tak môžeme o tom hovoriť za 12-15 rokov, 

pretože ten cyklus je taký. Lekára nevychováš tak, ako si kúpiš 

rožok, chleba alebo maslo v obchode, to jednoducho nejde. Ja si 

myslím, že lekári, ktorí ste tu, mi to pravdepodobne potvrdíte, že 

celoživotné vzdelávanie vo vašom prípade, musíte sa naučiť všetky 

nové postupy čítať, nová technika ide obrovsky dopredu a to všetko 

musíte, celý život sa vlastne učíte, aby ste nám vedeli pomôcť. 

No, takže to bol ten taký zo srdca príspevok a teraz nakoniec teda 

by som chcel povedať jeden kameňák. V roku 2030 my alebo naši ná-

stupcovia v tejto sále budú konštatovať, aké skvelé zdravotníctvo 

bolo v roku 2024. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Vidíš to, Jožko veľmi, veľmi čierne teda, čo bude o tých 20, 30 

rokov. Dobre, ďakujeme pekne. Pán poslanec Oulehle, to je predseda 

Komisie zdravotníctva a sociálnych vecí, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Na každej Komisii zdravotníctva    

a sociálnej pomoci sa snažíme riešiť tento problém. Ťažko sa nám 

ho ale rieši, keď si otvoríte Facebook a všetky prihraničné morav-

ské nemocnice dávajú inzeráty na Facebooku, kde lákajú lekárov aj 

bez atestácie, nielen s atestáciou za takých podmienok, ktoré si 

Slovensko a hlavne kraje nemôžme vôbec dovoliť. Ťažko pochopiť 

tých ľudí, keď aj nechcú teda slúžiť, ja to mám sám doma. Manželka 

30 rokov už pracuje na očnom, má týždňové, týždňové pohotovosti. 

Je to otravujúce pre celú rodinu, lebo zaspávame s telefónom       

a stále patrí medzi najmladšie doktorky na oddelení, lebo ostatné 

sú na materskej. V súčasnej dobe asi 4 a toto je len veľmi po-

chvalné pre pani doktorky pediatričky, ktoré v 84 rokoch a 70+ do-

kážu ešte robiť túto prácu a práca s ľuďmi a hlavne s rodičmi ma-

lých detí, ktoré sú choré, nie je vôbec príjemná, je to veľa razy 

len o trpezlivosti jednak rodiča, jednak aj toho lekára. Bohužiaľ, 
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nemáme na to financie, keď sa pozriete, ani Ministerstvo zdravot-

níctva nevie poskytnúť pri 10 % inflácii v minulom roku dostatočné 

financie všeobecným ambulanciám a pediatrickým ambulanciám to, čo 

by im bolo treba, chcú im dať 6 %. Ale všetko išlo o tých 10 % ho-

re. Takže my sa snažíme na tej komisii, hľadáme možnosti, ale bo-

hužiaľ, nedá sa to. Nepredpokladám ani, že pri navýšení medikov     

o 200 študentov na lekárske fakulty, čo je neviem koľko percent      

v súčasnej dobe. Myslím si, že také isté percento nám odíde       

do Čiech po ukončení tej školy, lebo nemáme žiadne páky na to, aby 

sme ich tu udržali. Ďakujem, 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec, za príspevok. Chcem povedať  

ešte raz, že budeme mať zvlášť zastupiteľstvo k poskytovaniu, fun-

govaniu zdravotnej starostlivosti tu v Trenčianskom kraji. Vidíte, 

a to je len jedna z tém končiacej APS-ky, takže budeme mať naozaj 

o čom rozprávať a teda som rád, že ste prispeli aj dnes do disku-

sie práve k možnému rušeniu a znižovaniu počtu pohotovostí a teda 

hlavne detských pohotovostí tu v Trenčianskom kraji a myslím, že 

to, čo hovoril možno aj pán poslanec Wolf, primátor Dubnice, že 

možno bude stáť za to, že tie pohotovosti aspoň potiahnuť teda cez 

tie víkendy alebo niektoré dni, ktoré sú exponované, atď.. Čiže to 

bude všetko ešte na tých rokovaniach, ktoré pevne verím, že pani 

ministerka zdravotníctva prijme zástupcov SK8 spoločne aj s primá-

tormi týchto 15 miest na čele s pánom predsedom ZMOS-u a že nejaké 

ďalšie východiská spoločné určite nájdeme.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Do diskusie už nevidím nikoho prihláseného, končím bod 20. Disku-

sia - Rôzne. 

 

 

21. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu máme jeden posledný bod, to sú Interpelácie, čiže písom-

né otázky poslancov Zastupiteľstva TSK, otváram bod číslo 21.. 

Nech sa páči. Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do tohto 

bodu číslo 21. a kedykoľvek, pani poslankyne, páni poslanci, môže-

te dané otázky dávať našim zamestnancom Úradu TSK, nielen na komi-

siách, ale kedykoľvek sú vám tu na Úrade TSK k dispozícii.  

 

 

22. Záver. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dovoľte mi týmto ukončiť rokovanie dnešného zastupiteľstva.    

Najbližšie zastupiteľstvo bude potom 13. mája, Rada predsedov 29. 

apríla a komisie by mali zasadať v pondelok 22., resp. v stredu 

24. apríla 2024.  

Chcem vás ešte raz pozvať, prosím vás, ja vás prosím, o účasť     

na slávnostnom odovzdávaní verejných uznaní TSK. Vidíme sa o 17.00 

h v Kasárni Trenčianskeho hradu. Ja teda idem ešte niečo povedať 

médiám a potom sa tam vidíme. A chcem vám zaželať teda príjemné 
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prežitie veľkonočných sviatkov, veľa vody použite na tie ženy, 

dajte si veľa vodky. Keď ich dobre vyšibete, možno dostanete aj po 

vajci. Takže čo, už dostali? Jaj, to dostanú, aha, pani podpred-

sedníčka hovorí, že dostanú. Takže všetko najlepšie počas veľko-

nočných sviatkov a teda vidíme sa potom. Ďakujeme pekne a ešte sa   

vidíme dnes o 17.00 h v Kasárni Trenčianskeho hradu. Ďakujem veľmi 

pekne, kde je pripravený naozaj vynikajúci program. 

 

 

 

Trenčín,  3.4.2024 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   

 

   

                         

I. overovateľ: Bc. Eduard FILO, v.r.   

 

 

II. overovateľ: Ing. Zuzana MÁČEKOVÁ, v.r.  

                       

 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, riaditeľ Úradu TSK, v.r. 
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